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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 11/2008 
Caràcter: ordinària 
Data: 28 de novembre de 2008 
Horari: de 11:00 a les 14:35 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

Marta Camps Torrens,  1a Tinent d'Alcalde 
Josep Presseguer Gené,  2on. Tinent d'Alcalde 
Montse Mínguez García,  3a Tinent d'Alcalde 
Montse Parra  Albà,  4a Tinent d'Alcalde 
José Mª Alonso Fernández,  5è. Tinent d'Alcalde 
Dolors Arderiu Sabaté,  6a Tinent d'Alcalde 
Josep Barberà Morreres,  Regidor 
Oriol Yuguero Torres,  Regidor 
Jesús Castillo Cervelló,  Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol,  Regidora 
Juan Gómez López,  Regidor 
Luis Franco Bergua,  Regidor 
Neus Brocal Mañas,  Regidora 
Isidre Gavín Valls,  Regidor 
Alexis Guallar Tàsies,  Regidor 
Miquel Padilla Díaz,  Regidor 
Beatriu Obis Aguilar,  Regidora 
Montserrat Bertran Renaches,  Regidora 
Maria del Roser Rodríguez Ros,  Regidora 
Ismael Zapater Zapater,  Regidor 
M. José Horcajada Bell-lloch,  Regidora 
Enric Montanya Mias,  Regidor 
Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
Francesc Mitjans Guardiola,  Regidor 
M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,  Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
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Excusa la seva assistència: 
Sara Mestres Llusà,  

 
 
 
Regidora 

 
ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'acta de la sessió feta el dia 31 d'octubre de 2008, amb la 
correcció d'una errada material en la pàgina 38 (intervencions). 

 
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER 
PLE ORDINARI 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des del darrer Ple i que 
van del núm. 5639 fins al núm. 6327 ambdós inclosos. 

 
 
 
3.- DONAR COMPTE ESPECÍFICA DE RESOLUCIONS D'ALCALDIA 
  
La Corporació resta assabentada de le següents resolucions d'Alcaldia: 
 
- Decret de 3-11-2008 relatiu a la delegació de funcions d'Alcaldia, per absència, durant el 
període del 5 a 9 de novembre de 2008, en la primera tinent d'alcalde Sra. Marta Camps i 
Torrens. 
 
- Decret de 14-11-2008 de relatiu al nomenament del regidor Sr. Oriol Yuguero Torres com a 
representant de l'Ajuntament en el Comité Local de la Creu Roja de Lleida. 

 
 
 
4.- MODIFICACIÓ DE LA DATA DEL PLE ORDINARI DEL MES DE DESEMBRE DE 2008 
 
Vista la proposta d'Alcaldia, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Acordar que, amb caràcter excepcional, el Ple ordinari que correspon al mes de 
desembre  de 2008 es celebri el dilluns dia 22 de desembre de 2008. 
 
2n. Les comissions informatives permanents podran adaptar el seu règim de sessions per 
ajustar-se a la nova data de convocatòria. 
 
3r. Notificar aquest acord als portaveus dels grups municipals, a la Secretaria, a la 
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Intervenció i Tresoreria, i a les gerències municipals, als efectes de general coneixement. 
 
5.- APROVACIÓ DEFINITIVA DELS ESTATUTS DEL CONSORCI DEL TURÓ DE LA SEU 
VELLA DE LLEIDA I APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL 
DEPARTAMENT DE CULTURA DE LA GENERALITAT 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió de Promoció Cultural i Festes, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar definitivament els estatuts per a la constitució, juntament amb la Generalitat de 
Catalunya, del CONSORCI DEL TURÓ DE LA SEU VELLA DE LLEIDA, que incorpora 
modificacions sense canvis substancials. 
 
2n. Aprovar el conveni de col·laboració entre el Departament de Cultura de la Generalitat de 
Catalunya i l'Ajuntament de Lleida, que complementa l'acord de constitució del CONSORCI 
DEL TURÓ DE LA SEU VELLA DE LLEIDA. 
 
3r. Facultar plenament a l'Il·lm. Sr. alcalde de Lleida per a la signatura dels documents.  
 
 
6.- APROVACIÓ BASES REGULADORES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISIÓ, 
MITJANÇANT EL SISTEMA DE LLIURE DESIGNACIÓ, DEL LLOC DE TREBALL DE CAP 
SECRETARIA EXECUTIVA ADSCRIT AL RESPONSABLE POLÍTIC DE SERVEIS 
PERSONALS 
  
Vista la proposta del cap de Servei de Recuros Humans, per unanimitat s'acorda: 
 
L'aprovació de les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball 
de cap Secretaria Executiva adscrit al responsable polític de Serveis Personals, mitjançant 
el sistema de lliure designació. 

 
 
 
7.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER M. JESÚS AGULLÓ MORERA 
  
Vista la proposta del cap de Servei de Recursos Humans, per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar a la Sra. M. Jesús Agulló Morera, professora de l'Institut Municipal d'Ocupació, per 
exercir un segon lloc de treball com a professora associada a la Facultat de Ciències de 
l'Educació de la Universitat de Lleida, a temps parcial, amb una jornada laboral de 6 hores 
setmanals. 

 
 
 
8.- APROVACIÓ EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE 
L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIO CULTURAL 2008 (I) 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i 
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Cooperació Territorial i l'informe de l'interventor, per unanimitat, s'acorda: 
 
1r. Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l'Institut Municipal 
d'Acció Cultural 2008 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
                                          ESTAT DE DESPESES 
                                                    -Augments- 
 
                                   CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
                                       2. . . . . . . . . . . . . .             99.413,68 
 
 
                                          ESTAT D'INGRESSOS 
                                                   -Augments- 
 
 
                                 CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
                                       8. .  . . . . . . . . . . . . .         99.413,68 
 
 
                                                 R E S U M 
 
                                 Augment en despeses. . . . . .   99.413,68 
                                 Augment d'ingressos (aplicació 
                                 romanent de Tresoreria) . . . . .  99.413,68 
                                                                                  ANIVELLAT 
 
2n. Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
 
3r.  De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, 
l'acord d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de  l'Institut 
Municipal d'Acció Cultural 2008 (I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se 
posteriorment l'expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel Reial decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
Hisendes Locals. 

 
 
 
9.- APROVACIÓ EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE 
L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIÓ ESPORTIVA 2008 (I) 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial i l'informe de l'interventor, per unanimitat, s'acorda: 
 
1r. Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l'Institut Municipal 
d'Acció Esportiva 2008 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
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                                        ESTAT DE DESPESES 
                                               -Augments- 
 
                            CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
                                 1. . . . . . . . . . . . . .         52.217,56 
 
 
                                      ESTAT D'INGRESSOS 
                                               -Augments- 
 
                             CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
 
                                 8. .  . . . . . . . . . . . . .      52.217,56 
 
 
                                             R E S U M 
 
                            Augment en despeses. . . . . .  52.217,56 
                            Augment d'ingressos (aplicació 
                            romanent de Tresoreria) . . . .   52.217,56 
                                                                           ANIVELLAT 
 
2n. Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
3.  De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de  l'Institut Municipal 
d'Acció Esportiva 2008 (I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se 
posteriorment l'expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel Reial decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
Hisendes Locals. 

 
 
 
10.- APROVACIÓ EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE 
L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIÓ 2008 (I) 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial i l'informe de l'interventor, per unanimitat, s'acorda: 
 
1r.  Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l'Institut Municipal 
d'Educació 2008 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
                                    ESTAT DE DESPESES 
                                              -Augments- 
 
                             CAPITOL                          TOTAL CAPITOL 
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                                   2. . . . . . . . . . . . . .         154.051,83 
                                   4. . . . . . . . . . . . . .             2.000,00 
                                                         TOTAL    156.051,83 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
                                           -Augments- 
 
                            CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
                                  8. .  . . . . . . . . . . . . .        154.051,83 
 
 
                                          R E S U M 
 
                           Augment en despeses. . . . . .  154.051,83 
                           Augment d'ingressos (aplicació 
                           romanent de Tresoreria). . . . . 154.051,83 
                                                                           ANIVELLAT 
 
2n.  Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
3r. De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de  l'Institut Municipal 
d'Educació 2008 (I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment 
l'expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel Reial decret legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 

 
 
 
11.- APROVACIÓ EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE 
L'AJUNTAMENT 2008 (I) 
  
Vista la proposta del dictamen de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, i l'informe de l'interventor, per unanimitat, s'acorda: 
 
1r. Aprovar l'expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l'Ajuntament 2008 (I), 
segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
                                     ESTAT DE DESPESES 
                                              -Augments- 
 
                        CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
                             1. . . . . . . . . . . . . . . .     1.199.879,15 
                                         TOTAL. . . . . . . 1.199.879,15 
 
 
                                       -Disminucions- 
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                       CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
 
                             3. . . . . . . . . . . . . . .     420.000,00 
                             9. . . . . . . . . . . . . . . .   280.000,00 
                                     TOTAL. . . . . . . . 700.000,00 
 
 
                                ESTAT D'INGRESSOS 
                                        -Augments- 
                       CAPÍTOL                              IMPORT 
                            8  . . . . . . . . . . . . . .     499.879,15 
 
                                    R E S U M 
 
              Augment en despeses                         1.199.879,15 
              Disminució en despeses   700.000,00 
              Augment d'ingressos        499.879,15   1.199.879,15 
                                                                               ANIVELLAT 
 
 
2n. Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals de 
l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
3r. De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, l'acord 
d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l'Ajuntament 2008 
(I), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment l'expedient al tràmit de 
publicació en els termes regulats pel Reial decret legislatiu 2/2004. de 5 de març, que 
aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 

 
 
 
12.- APROVACIÓ TARIFES "ESTACIÓN DE AUTOBUSES DE LLEIDA SA" PER A L'ANY 
2009 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar les tarifes a aplicar a la prestació del servei d'estació d'autobusos per la 
concessionària ESTACION DE AUTOBUSES DE LLEIDA S.A., d'acord amb les següents 
quanties: 
 
RECORREGUT EN KM.  /  TARIFA ARRODONIDA (EUROS) 
De 0 a 5  /  0,08 
De 6 a 10  /  0,20 
De 11 a 20  /  0,23 
De 21 a 50  /  0,28 
Més de 50  /  0,29 
Guixetes  /  13,76  
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13.- ADJUDICACIÓ DE LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA SOBRE EL DOMINI PÚBLIC 
D'UNS TERRENYS AL TURÓ DE GARDENY PER A LA CONSTRUCCIÓ D'UN EDIFICI 
(DENOMINAT INNOVA) EN EL PARC CIENTÍFIC I TECNOLÒGIC AGROALIMENTARI DE 
LLEIDA 
  
Vsita la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, amb 14 vots a favor del PSC, 1 vot en contra d'ICV-EUiA i 11 
abstencions de CiU, PP i ERC, s'acorda: 
 
1r.- Per tal d'acomplir amb el punt 5  relatiu a les conclusions finals de les bases per a la 
negociació en el procediment negociat es procedeix a definir quines son les modificacions 
del Plec de Condicions resultants del procés de negociació: 
 
a) Es modifica la clàusula 9 del Plec en el sentit de que es considera que el cànon es podrà 
començar a satisfer un cop transcorreguts deu anys des de la posada en funcionament de la 
segona fase. 
El seu import serà com a mínim un 3% anual sobre els beneficis acumulats (després 
d'impostos) de l'explotació de la concessió. 
 
b) Es modifica la clàusula 14 del Plec en el sentit de que es considera la possibilitat de que 
la construcció de l'edifici es faci en diferents i successives fases. El inici de cada fase 
quedarà condicionat a l'existència de la fase anterior  ocupada i que hi hagi expectatives de 
demanda pel que fa a l'ocupació de la fase següent.   
 
A aquests efectes es considerarà com a primera fase Ia part de l'edifici descrit a la clàusula 
15 del Plec de Condicions.  
 
El termini màxim per iniciar la construcció de la darrera fase de l'edifici serà de 10 anys 
comptadors des de l'adjudicació definitiva del contracte. 
 
Si transcorregut aquest termini, l'adjudicatària no iniciés la construcció de la darrera fase de 
l'edifici, i el motiu fos la manca de demanda d'ocupació, es podrà iniciar el procediment de 
resolució de la concessió per mutu acord, segons l'establert als articles  245.d) i 247 de la 
Llei de Contractes del Sector Públic . 
 
c) Es modifica la clàusula 12 del Plec pel que fa al component  de la garantia definitiva 
relatiu a l'elaboració del projecte i l'execució de les obres i instal·lacions.  
En el moment de l'adjudicació provisional, l'empresa adjudicatària haurà d'aportar el 5% del 
preu de cost de les obres de construcció de l'edifici descrit a la clàusula 15 del Plec de 
Condicions.    
 
A mesura que s'iniciï la construcció de les diferents fases del projecte, aportarà el 5% del 
preu de cost de les diferents obres.  
 
Tot això sense perjudici de que la realització de les obres en fases comporti l'ajustament de 
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la garantia definitiva de construcció equivalent al 5% del pressupost de cada fase.      
 
2n.- D'acord amb el Plec de condicions jurídiques, econòmiques, administratives i tècniques 
que regeixen la licitació per a la concessió administrativa sobre el domini públic d'uns 
terrenys al Turó de Gardeny per a la construcció d'un edifici (denominat INNOVA) en el Parc 
Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, aprovat segons acord de Ple de data 25 
d'abril de 2008, les bases de negociació en el procediment negociat aprovades segons 
acord de Ple de data 25 de juliol de 2008 i la proposta de l'empresa presentada en data 20 
d'octubre de 2008, adjudicar   provisionalment a    l'empresa ARNO CONCESSIONS, S.L.U. 
amb CIF núm. B-25612482, la  contractació de la concessió  administrativa sobre el domini 
públic d'uns terrenys  al turó  de Gardeny,   per a la construcció  d'un   edifici   (denominat 
INNOVA) en el Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida.   
 
3r.- Publicar en el perfil del contractant de l'Ajuntament de Lleida aquesta adjudicació; al 
mateix temps, notificar aquest acord a l'adjudicatari, per a que en el termini de quinze dies 
hàbils a partir de la referida publicació, presenti en el Departament de Contractació la 
documentació justificativa de trobar-se al corrent de les obligacions tributàries i amb la 
Seguretat Social, i d'haver constituït la garantia definitiva, segons la clàusula 12 del plec de 
clàusules jurídiques, econòmiques, administratives i tècniques que regeixen la licitació.   
 
4r.- Facultar  a l'Alcaldia-Presidència, en el seu cas, per a que realitzi tots els actes de 
desenvolupament o execució del present acord, incloent l'adjudicació definitiva, la 
formalització del contracte i qualsevol altre acte administratiu que es derivi del mateix.  

 
 
 
14.- DONAR COMPTE DELS ESTATS D'EXECUCIÓ DELS PRESSUPOSTOS DE 
L'AJUNTAMENT, OOAA I EMPRESES A 30/09/2008 
  
La Corporació resta assabentada de l'estat d'execució dels pressupostos i del moviment de 
la Tresoreria de l'Ajuntament, Organismes Autònoms i Empreses Municipals a 30/09/2008, 
en compliment d'allò disposat a l'article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, 
i article 83 de les Bases d'Execució del Pressupost Municipal. 

 
 
 
15.- APROVACIÓ DEL PLA  LOCAL D'INCLUSIÓ SOCIAL DE LLEIDA (PLIS) 
  
L'Ajuntament de Lleida es va adherir, durant l'any 2007, al Programa per al 
desenvolupament de Plans Locals per a la Inclusió Social, rebent una subvenció per part de 
la Generalitat de Catalunya, Departament d'Acció Social i Ciutadania, per al finançament de 
les actuacions en el marc del Pla Local per a la inclusió i la cohesió social a la ciutat de 
Lleida (PLIS). 
 
Aquest projecte sorgeix fruit de la complexitat de la realitat social actual que genera un 
augment dels col·lectius en risc d'exclusió o en una zona de vulnerabilitat. Per a poder lluitar 
contra aquesta realitat es fa necessari impulsar polítiques a nivell local per tal de minimitzar 
els factors de risc i potenciar i assentar aquells aspectes que eviten que es caigui en 
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situacions d'exclusió. 
 
El Pla Local d'Inclusió i Cohesió Social de la ciutat de Lleida (PLIS) s'ha dissenyat com un 
projecte de ciutat, de tothom i per a tothom en el qual s'hi ha convidat a participar a totes les 
administracions (central, autonòmica i local), tot el tercer sector (fundacions, associacions, 
etc.) així com empreses, patronals, sindicats, col·legis professionals i universitat. 
 
En aquest procés participatiu hi han col·laborat un total de 166 persones representants de 
102 agents locals.  
 
Amb la celebració del Plenari el 27 de maig de 2008, principal òrgan gestor, es van aprovar 
les 240 propostes d'accions, sorgides del procés, que han estat en exposició pública i que 
ara presentem per aprovació del Ple.  
 
La implementació d'aquestes 240 actuacions, per part dels corresponents agents impulsors, 
han de permetre el treball continuat, cooperatiu i en xarxa per a la millora de la cohesió i la 
inclusió social a Lleida, incidint especialment en aquells col·lectius més vulnerables i atenent 
als diferents àmbits on poden sorgir processos d'exclusió social: educació i formació, 
inserció laboral i promoció econòmica, serveis socials i salut, cultura, esports i lleure i 
urbanisme i habitatge. 
 
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. L'Aprovació del text del Pla Local d'Inclusió i Cohesió Social de la ciutat de Lleida (PLIS) 
(segons document adjunt). 
 
2. Difondre aquest PLIS a nivell ciutadà, i amb la resta d'agents locals de la ciutat. 
 
3. Informar els diferents agents locals de la proposta d'accions que siguin de les seves 
competències. 
 
4. Afavorir les mesures oportunes per a la implementació d'aquelles accions que 
corresponguin a la Paeria. 
  
5. Realitzar la valoració i seguiment de les accions proposades.  

 
 
 
16.- APROVACIÓ CONVOCATÒRIA I BASES ESPECÍFIQUES DE SUBVENCIÓ PER AL 
TRANSPORT ADAPTAT DE LA CIUTAT DE LLEIDA PER A L'ANY 2008 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta: 
 
L'aprovació de la Convocatòria i bases específiques de subvenció per al transport adaptat 
de la ciutat de Lleida per a l'any 2008, per un total de 36.000 euros, es repartiran en les 
següents modalitats: 
 
A. Modalitat Individual: 23.000 euros. 
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B. Modalitat per a entitats amb vehicles adaptats, queden excloses els serveis porta a porta: 
7.000 euros. 
 
C. Modalitat de llicències d'autotaxi: 6.000 euros. 
 
El pagament, un cop feta la resolució de la convocatòria,  es farà efectiu a partir de la 
recepció per part de l'Ajuntament de l'import de la subvenció concedida per part del 
Departament d'Acció Social i Ciutadania de la Generalitat de Catalunya per aquest concepte 
al 2009, i prèvia justificació de l'activitat i la despesa efectuada.  
 
 
17.- RENOVACIÓ DEL CONVENI REGULADOR DE LA PRESTACIÓ CONCERTADA DEL 
SERVEI DE MENJAR SOBRE RODES ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I CREU ROJA 
 DE LLEIDA 
  
Vista la proposta de la cap de Servei de Gestió i Acció Social, per unanimitat s'acorda 
aprovar la renovació del conveni regulador de la prestació concertada del servei de menjar 
Sobre Rodes, d'acord amb les modificacions següents: 
 
Clàusula Segona, punt a):  
 
Dur a terme el servei de transport del menjar "frioritzat" a domicili a persones grans en un 
nombre de 30 usuaris per dia. El nombre d'usuaris podrà incrementar-se fins a un màxim de 
40 per necessitats del servei. Aquest servei contempla únicament l'àpat principal del dia, 
que serà distribuït dos cops a la setmana 
 
Que quedarà redactat de la següent manera: 
 
Dur a terme el servei de transport del menjar "frioritzat" a domicili a persones grans en un 
nombre màxim  de 40 usuaris per dia. Aquest servei contempla únicament l'àpat principal del 
dia, que serà distribuït dos cops a la setmana . 
 
Clàusula Segona, punt g): Assumir  les despeses  de 16 usuaris diaris ( el 53 % del total). 
Cas d'ampliar-se el nombre d'usuaris fins al màxim previst a l'apartat a), Creu Roja 
Espanyola a Lleida assumirà les despeses de fins a 21 usuaris diaris. En tot moment Creu 
Roja assumirà el 53% del total d'usuaris. 
 
Que quedarà redactat de la següent manera:  
 
Assumir  les despeses  del 35 % d'un màxim de 30 usuaris diaris  
 
Clàusula tercera, punt d) : Assumir les despeses de  14 usuaris diaris ( el 47% del total). Cas 
d'ampliar-se el nombre d'usuaris fins al màxim previst a l'apartat a), l'Ajuntament de Lleida 
assumirà les despeses de fins a 19  usuaris diaris. En tot moment l'Ajuntament de Lleida 
assumirà el 47% del total d'usuaris. 
 
Que quedarà redactat de la següent manera: 
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Assumir les despeses del   65 %  d'un màxim de 30 usuaris diaris i el 100 % d'un màxim de 
10 usuaris  diaris 
 
Clàusula Quarta: Pressupost 
 
El pressupost màxim pel servei, per 30 usuaris/es diaris serà de 4,75 euros IVA inclòs per 
dia i usuari/a. L'Ajuntament de Lleida, farà efectiu el pagament de 14 serveis diaris. Aplicant 
aquesta fórmula, durant l'any 2005, l'import - base, calculat sobre els esmentats 14 serveis, 
serà de 12.236 euros. 
 
La resta de serveis que es puguin demanar, fins a un màxim de 40, es facturaran per 
separat i d'acord amb el mateix preu base màxim per dia i usuari/a previst en el paràgraf 
precedent. Per aquest concepte l'Ajuntament  assumirà com a màxim  un increment de 5 
usuaris/dia. 
 
El preu base/dia serà incrementat per a els anys 2006 i 2007 amb l'aplicació de l'IPC 
corresponent. La revisió tindrà efectes des del dia 1 de cada any. En cas de pròrroga 
s'aplicarà també aquest tipus d'increment, llevat de pacte en contrari.  
 
Que quedarà redactat de la següent manera 
 
El preu usuari/dia del servei serà, per a l'any 2008 de 5.27 euros IVA inclòs, dels quals 3.93 
euros corresponent al cost dels àpats. 
 
El pressupost màxim a assumir per l'Ajuntament de Lleida pel 2008  serà de 44.557,85 
euros.  
 
El preu base/dia serà incrementat per als anys 2009 amb aplicació de l'IPC corresponent 
amb efectes 1 de gener, d'acord amb el que estableix la disposició transitòria primera de la 
llei de contractes del sector públic. . Per al seu calcul s'aplicarà l'IPC específic de aliments 
sense elaboració  al cost específic dels àpats de l'any 2008  
 
CLÀUSULA VUITENA: 
 
La vigència del concert s'estableix a partir del moment de la signatura fins al 31 de 
desembre de 2007. Aquest període es podrà renovar per resolució expressa. 
 
Creu Roja Espanyola a Lleida i l'Ajuntament de Lleida es comprometen, abans de 30 
d'octubre de 2007, a revisar el present Concert i les condicions reguladores de la prestació 
del servei,   per adequar-lo, si cal, a les seves necessitats i introduir-hi les modificacions que 
l'experiència aconselli.  
 
Que quedarà redactat de la següent manera 
 
La vigència del concert s'estableix fins el 31 de desembre del 2009. Aquest període podrà 
ser renovat per resolució expressa. 
 



 
 
 
 
 
 

 13

El percentatge de finançament a càrrec de cada una de les parts que contemplen les 
clàusules segona i tercera tindrà vigència per a l'any 2008 podent-se modificar per al 2009  
en funció del finançament del Ministeri de Treball i Afers Socials 
 
CLÀUSULA NOVENA, punt d): La no concessió per part del Ministeri de Treball i Afers 
socials a Creu Roja Espanyola a Lleida de la subvenció provinent de l'Apartat "Altres fins 
d'interès social" de l'IRPF corresponent al programa d'ajut a domicili bàsic 
 
Que quedarà redactat de la següent manera: 
 
La no concessió per part del Ministeri de Treball i Afers socials a Creu Roja Espanyola a 
Lleida de la subvenció provinent de l'Apartat "Altres fins d'interès social" de l'IRPF 
corresponent al programa d'ajut a domicili bàsic, o bé quan del finançament concedit es 
derivi una percentatge de finançament per part de Creu Roja de Lleida inferior al 20 % del 
cost d'un màxim de 30 usuaris diaris. 
 
18.- CONCESSIÓ D'AJUTS A PROJECTES DE PROMOCIÓ DE LA INFÀNCIA ANY 2008 
  
Vista la proposta del regidor d'Educació i Atenció a la Infància, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Concedir el pagament de les subvencions a les següents entitats: 
 
NOM DE L'ENTITAT  /  PROJECTE  /  SUBVENCIÓ 
 
ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CAMP D'ESPORTS  /  Casal de: Setmana Santa. Fi de Curs. 
Nadal  /  1.591 euros. 
CREU ROJA ESPAÑOLA  /  Campanya de sensibilització i recollida de joguines  /  2.545 
euros. 
ESCLAT, ASSOCIACIÓ SOLIDARITAT I SERV. SANTA TERESINA  / Casal d'estiu Pare 
Palau  /  2.864 euros.  
Import total:  7.000,00 euros. 
 
El pagament d'aquestes subvencions es farà en concepte de bestreta. 
 
2n. Desestimar la sol·licitud presentada per l'AMPA CEIP PARDINYES  atès que no 
s'adequa a l'objecte de la línia subvencionadora. 
 
3r. Donar compte al Consell Rector de l'IME en la propera sessió que celebri. 

 
 
 
19.- APROVACIÓ BASES, CONVOCATÒRIA 2009, PER ATORGAR UNA BECA DE 
COL·LABORACIÓ A L'ÀREA DE COOPERACIÓ INTERNACIONAL DE LA REGIDORIA 
DE DRETS CIVILS, COOPERACIÓ I IMMIGRACIÓ 
  
Vista la proposta de la tècnica en Cooperació Internacional, per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar la proposta d'aprovació de les Bases de la convocatòria per atorgar una beca de 
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col·laboració a l'Àrea de cooperació internacional de la Regidoria de Drets Civils, 
Cooperació i Immigració. El cost d'aquesta Beca s'assumeix des del pressupost de la 
Regidoria de Drets Civils, Cooperació i Immigració de l'Ajuntament de Lleida per a l'any 
2009 dins la partida 05/460/227,09 amb un cost de 10.000 euros. L'adjudicació queda 
sotmesa a la condició suspensiva d'existència de crèdit adequat i suficient al pressupost de 
l'any 2009. 

 
 
 
20.- CONCESSIÓ DE MICROCRÈDITS PER A DONES EMPRENEDORES, 
CONVOCATÒRIA 2008 
  
Vista la proposta de la cap d'Unitat Tècnica de Polítiques d'Igualtat, per unanimitat s'acorda:
 
1r. Concedir un ajut sota el concepte de mircrocrèdit a les persones que figuren a 
continuació i amb les quanties i condicions que s'especifiquen: 
 
EMPRENEDORA /  IMPORT EUROS  /  CARÈNCIA 
 
Cristina Santos Pérez  /  15.000  /  Amb carència de sis mesos 
Marta Pérez Fernández  /  12.000  /  Amb carència de sis mesos 
Núria Triquell Recasens  /  15.000  /  Amb carència de sis mesos 
Raquel Hernández López /  12.000  /  Sense carència  
Sara Nadal Carnicé  /  3.000  /  Amb carència de sis mesos 
Cristina Carulla Gareau  /  15.000  /  Sense carència 
M. Concepción Rizo Gelonch  /  15.000  /  Amb carència de sis mesos 
Carolina Sans Bertran  /  15.000  /  Sense carència 
Lidia Solans Vilanova  / 15.000  /  Sense carència 
Argentina Genao Urena  /  15.000  /  Amb carència de sis mesos 
Baya Alilat  /  15.000  /  Amb carència de sis mesos 
Tere Güerre Cosculluela  /  15.000 / Amb carència de sis mesos 
TOTAL:  162.000 euros. 
 
2n. Desestimar la sol·licitud presentada per les persones que figuren a continuació en 
relació als informes tècnics i pels motius justificats: 
 
Emprenedora  /  Desestimació sol·licitud/informe no favorable 
Rosa Pereta Salvia  /  Desestimació de la interessada 
Sara Solans Benavent  /  Desestimació de la interessada. 
 
3r. Conforme a l'apartat 5 de les Bases se signarà un contracte-conveni amb cadascuna de 
les dones emprenedores dels projectes viables, amb l'especificació de les condicions 
temporals de retorn del crèdit concedit.  
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21.- RATIFICACIÓ DEL PROTOCOL D'ATENCIÓ A LES DONES EN SITUACIÓ DE 
VIOLÈNCIA MASCLISTA AL MUNICIPI DE LLEIDA 
  
L'administració local és la més propera a la ciutadania i la que, per raó d'aquesta proximitat, 
té un paper clau a l'hora de promoure els mecanismes de coordinació i cooperació 
insterinstitucional necessaris per donar una resposta adient a les situacions de violència 
masclista.   
 
En els darrers anys s'han anat incrementant els recursos a l'abast de les dones que viuen en 
un entorn de violència masclista i també s'han generat nous marcs legals que estableixen 
també noves pautes d'actuació.  
 
Amb la voluntat de concretar un instrument eficaç de coordinació i a l'hora de millorar 
l'atenció a les dones que pateixen aquesta problemàtica, l'Ajuntament de Lleida, mitjançant 
la Regidoria de Polítiques d'Igualtat, ha promogut l'elaboració del Protocol d'atenció a les 
dones en situació de violència masclista al municipi de Lleida signat el passat dia 11 de 
novembre a les 12 h al Saló de Plens del Palau de la Paeria.  
 
El procés d'elaboració del citat protocol es va iniciar el 31 de gener de 2008 amb la 
constitució d'una comissió directiva. Els acords presos en aquesta reunió varen ser donar 
inici als treballs tècnics, amb la designació de les persones professionals que havien de 
formar la Comissió tècnica i la constitució formal de l'esmentada comissió directiva que 
quedava integrada per les persones amb el més alt nivell de responsabilitat en el territori de 
Lleida de les diferents institucions i entitats que presten serveis relacionats amb l'atenció a 
les dones que viuen situacions de  violència masclista: delegat del govern i directores i 
directors dels serveis territorials de la Generalitat de Catalunya de Salut, Justícia, Acció 
social i ciutadania i Treball; subdelegat del Govern, president de  la   Diputació   de Lleida 
president del Consell Comarcal del Segrià, president de l'Audiència provincial de Lleida, 
degà del jutjats de Lleida, fiscal en cap, rector de la Universitat de Lleida, presidentes i 
presidents dels col·legis professionals de treball social i d'educació social, d'infermeria, de 
metges, de psicòlegs, d'advocats i periodistes, secretària i secretari general dels sindicats 
majoritaris CCOO i UGT de les terres de Lleida, representants del moviment de dones de 
Lleida, president de la Federació d'AV de Lleida (FAVLL) i Creu Roja, l' alcalde de Lleida i la 
regidora de Polítiques d'Igualtat i presidenta del Consell Municipal de la Dona. L'Ajuntament 
de Lleida, a més a més de participar en el procés des de la Regidoria de Polítiques d'Igualtat 
ho ha fet amb altres regidories, principalment amb les de: Serveis Personals i Salut Pública, 
Promoció Econòmica iTreball, Mobilitat Pública i Seguretat Ciutadana i Educació, donant 
compliment així, al compromís de desenvolupar la transversalitat de gènere en l'acció 
municipal. 
 
Els treballs tècnics s'han desenvolupat de març a juny de 2009, mitjançant quatre 
comissions de treball, una per cada àmbit d'intervenció: policial, judicial, salut i serveis 
socials i una comissió mixta integrada per portaveus de les anteriors comissions. El primer 
esborrany s'elaborà a finals de juny i entre els mesos de juliol, agost, setembre i octubre 
s'han concretat les aportacions que han donat pas al document final. 
 
El Protocol d'atenció a les dones en situació de violència masclista al municipi de Lleida es 
caracteritza per ser un document àgil i flexible, preparat per incorporar-hi revisions i la 
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concreció de nous criteris i pautes d'intervenció en relació amb les diferents situacions de 
violència masclista que poden patir les dones i compromet, a les persones signatàries, a 
impulsar la seva implementació. 
 
En el moment de la seva signatura es concreta la intervenció envers la violència de parella i 
la creació d''una comissió d'avaluació i seguiment que és la que ha de permetre establir, 
entre altres qüestions, indicadors, proposar millores i l'elaboració de nous circuits 
d'intervenció per donar resposta a altres situacions de violència masclista. Pel que fa a la 
violència de parella el protocol estableix:  criteris generals d'intervenció, la intervenció per 
àmbits: policial, judicial, social i sanitari, els corresponents circuits d'intervenció, generals i 
també per àmbits, i un apartat sobre bones praxis, tant de caràcter global, per a tots els 
col·lectius de persones que intervenen en l'atenció, com específic per al col·lectiu de 
periodistes, aportació que ha fet aquest col·legi professiona 
l al protocol. 
 
Aquest protocol constitueix un pas endavant que permet ser una eina per a la millora de 
l'atenció a les dones que demanen ajuda per superar una situació de violència masclista al 
municipi de Lleida, un instrument que és el fruit del consens i que permet evitar la 
victimització secundària, un document base que explica l'organtizació de la resposta a 
aquestes situacions i els recursos assolits per cada institució i entitat i, finalment, una eina 
per al suport professional que permet avaluar el treball i introduir-hi millores.  
 
Per tot l'exposat el Ple de l'Ajuntament  ratifica, en tots els seu extrems, el Protocol d'atenció 
a les dones en situació de violència masclista al municipi de Lleida signat el passat dia 11 
de novembre.  
 
 
22.- APROVACIÓ DE L'ADJUDICACIÓ A L'IRTA DE LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA  
DEL DOMINI PUBLIC, RELATIVA A UN TERRENY MUNICIPAL, SITUAT AL TURÓ DE 
GARDENY, ANOMENAT ILLA NÚM. 10, PER TAL DE DESTINAR-LO A LA 
CONSTRUCCIÓ DEL FRUITCENTRE 
  
Vista la proposta del president de la Mesa de Contractació, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.  Aprovar l'adjudicació de la concessió a l'Institut de Recerca i Tecnologia 
Agroalimentàries (en endavant IRTA) relativa a un terreny de titularitat municipal, situat al 
Parc de Gardeny, anomenat Illa núm. 10, amb una superfície de 4.201,63 m2, per tal de 
destinar-lo a la construcció i posterior gestió d'un Centre de recerca, desenvolupament i 
innovació tecnològica al llarg de tota la cadena de la fruita, anomenat FRUITCENTRE. 
 
El terreny objecte de concessió està ubicat a l'interior d'una major finca municipal, inscrita al 
Registre de la Propietat núm.1 de Lleida, volum 2.282, llibre 1.445, foli 67, registral núm. 
84.733. 
 
2n.  L'IRTA haurà d'acomplir totes i cadascuna de les clàusules establertes en el Plec de 
condicions. 
 
3r.  El termini de la concessió s'estableix en 50 anys, a comptar des de la data d'aquest 
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acord. 
 
4t.  Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde amb poders tant amplis com siguin necessaris per a 
l'execució d'aquest acord i, especialment, per a la formalització del document administratiu 
de concessió. 

 
 
 
23.- AMPLIACIÓ DE LA CONCESSIÓ AL PCiTAL RELATIVA A DOS EDIFICIS I UN 
TERRENY MUNICIPALS, SITUATS AL TURÓ DE GARDENY, PER TAL DE DESTINAR-
LOS AL DESEVOLUMENT DEL PROJECTE DE CENTRE EXPERIMENTAL PER A LA 
PRODUCCIÓ AUDIOVISUAL (MAGICAL MEDIA) 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.  Constituir una concessió administrativa de domini públic, a favor del Consorci del Parc 
Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, sobre els edificis núms. 4 i 5 de l'antiga 
caserna d'infanteria i un terreny ubicat entre aquests dos edificis (amb una superfície 
conjunta de 6.832,50 m2) del Turó de Gardeny per tal de destinar-los al desenvolupament 
del Projecte de Centre Experimental per a la Producció Audiovisiual Multimèdia, 
Digitalització i Arxiu de continguts (Magical Media). 
 
Els edificis i terreny es troben situats a l'interior d'una total finca inscrita en el Registre de la 
Propietat núm. 1 de Lleida, volum 2282, llibre 1445, foli 67, finca núm. 84.733. 
 
2n.  Aquesta concessió s'atorga com a adscripció de drets al Consorci del Parc Científic I 
Tecnològic Agroalimentari de Lleida, de conformitat amb el previst en l'article 93.1 de la Llei 
33/2003, de 3 de novembre, de Patrimoni de les Administracions Publiques, en relació amb 
article 137.4.a) de la mateixa llei. 
 
3r. Aquesta concessió es regula per les condicions següents: 
 
1.L'objecte de la concessió són els edificis i terreny relacionats en els punt  i que figuren 
grafiats en l'annex 1. 
 
2. L'Ajuntament de Lleida manté la titularitat dels béns objecte de la concessió, els quals 
conserven el seu caràcter de bé de dominí púbic, així com la qualificació urbanística que els 
hi atorga el planejament del sector. L'Ajuntament es compromet a realitzar, si s'escau, les 
tasques de regularització de la situació cadastral i registral de les finques objecte de 
concessió, unificant o disgregant les unitats concessionades, per tal de fer-les coincidir amb 
cadascuna de les unitats operatives confrontants. 
 
3.  La concessió dels béns s'efectua única i exclusivament pel compliment dels objectius del 
Consorci, previstos en l'article 6 dels seus estatuts. 
 
4. La duració de la concessió serà de 50 anys, comptadors des de l'aprovació pel ple 
municipal de la constitució de la concessió. 
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5. La concessió s'extingirà de forma anticipada en els casos següents: 
 
a) Dissolució del consorci. 
b) Caducitat per venciment del termini concessional. 
c) Rescat de la concessió, prèvia indemnització. 
d) Mutu acord. 
e) Renúncia del concessionari. 
f) Incompliment d'alguna de les condicions que regulen la concessió. 
g) Desaparició del bé. 
 
6. La concessió es constitueix de forma gratuïta, atenent el caràcter d'aportació o adscripció 
de béns i drets per part d'un dels ens consorciats. 
 
7. Sobre els edificis i terreny adscrits el Consorci farà les inversions d'adequació a la finalitat 
de Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari. Als efectes de la tramitació de les llicencies 
d'obres, aquests projectes es consideren com a obres municipals i requeriran sempre 
l'aprovació per part de l'òrgan competent de l'Ajuntament. 
 
8. Un cop finit el termini de la concessió d'ús dels immobles, el terreny i les obres 
s'integraran en el patrimoni de l'Ajuntament de Lleida, sense que el Consorci o cap dels ens 
consorciats tinguin dret a cap tipus de compensació per les millores efectuades sobre els 
béns cedits, llevat de pacte exprés en contrari. 
 
9. El Consorci es farà càrrec de les obres de manteniment, conservació, gestió i millora de 
l'edifici i el terreny objecte de la concessió. Igualment, el Consorci s'obliga a fer-se càrrec de 
les despeses derivades dels subministraments d'electricitat, gas, telèfon, aigua, etc. Els 
imports del manteniments, conservació, millora i consums es podran repercutir en els 
usuaris de conformitat amb les normes que aprovi a tal afecte. 
 
10. En cas de dissolució del Consorci l'ús dels béns adscrits retornarà de forma plena a 
l'Ajuntament de Lleida, el qual recobrarà totes les facultats possessòries sobre els mateixos, 
sense que això pugui originar cap compensació econòmica a favor de tercers ni a cap dels 
ens consorciats, sense perjudici de les càrregues que puguin existir sobre els béns objecte 
de la concessió o els de nova construcció. Tot això, comportarà que l'Ajuntament recuperi 
les facultats d'imperi que corresponen a qualsevulla administració en matèria de 
concessions administratives, respecte dels diversos espais que puguin mantenir alguna 
concessió encara vigents. 
 
11. El Consorci podrà concertar o cedir a tercers a canvi de preu en règim de contractació 
privada les finques objecte de la concessió. Cap contracte celebrat entre el Consorci i tercer 
pot tenir una durada que ultrapassi el termini màxim de la concessió. 
 
12. L'Ajuntament prestarà la seva col·laboració per efectuar les accions pertinents por tal de 
remoure els obstacles que puguin impossibilitar les finalitats pròpies de l'adscripció 
concessional. 
 
13. Atenent a les característiques de la concessió, correspon a l'Ajuntament de Lleida, i en 
la seva representació a l'Il·lm. Sr. Alcalde, la interpretació i complementació d'aquestes 
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condicions, quan així sigui necessari, en tant que titular del bé de domini públic. 
 
La present concessió es formalitzarà en document administratiu i podrà ser elevat a 
escriptura pública a sol·licitud del concessionari. 
 
4t. Facultar a l'll·lm. Sr. Alcalde i/o a la Junta de Govern Local, amb poders tan amplis com 
calguin per a l'execució d'aquest acord, així com per a la interpretació de les condicions que 
regulen l'adscripció dels béns i per a la resolució de les controvèrsies que es puguin originar 
en el futur. 

 
 
 
24.- AMPLIACIÓ DE LA CONCESSIÓ AL PCiTAL RELATIVA UN EDIFICI I UN TERRENY 
ADJACENT MUNICIPALS, SITUATS AL TURÓ DE GARDENY PER TAL DE DESTINAR-
LOS AL DESEVOLUMENT DEL PROJECTE DE CENTRE DE DIFUSIÓ DEL 
CONEIXEMENT (CeDiCo) 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.  Constituir una concessió administrativa de domini públic, a favor del Consorci del Parc 
Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, sobre l'edifici núm. 38 i un terreny adjacent 
(amb una superfície conjunta de 3.144,30 m2) del Turó de Gardeny per tal de destinar-los al 
desenvolupament del Projecte de Centre de Difusió del Coneixement (CeDiCo). 
 
L'edifici i terreny es troben situats a l'interior d'una total finca inscrita en el registre de la 
propietat núm. 1 de Lleida, volum 2282, llibre 1445, foli 67, finca núm. 84.733. 
 
2n.  Aquesta concessió s'atorga com a adscripció de drets al Consorci del Parc Científic I 
Tecnològic Agroalimentari de Lleida, de conformitat amb el previst en l'article 93.1 de la Llei 
33/2003, de 3 de novembre, de Patrimoni de les Administracions Publiques, en relació amb 
article 137.4.a) de la mateixa llei. 
 
3r.  Aquesta concessió es regula per les condicions següents: 
 
1. L'objecte de la concessió és l'edifici i el terreny relacionats en els punt 1.- i que figuren 
grafiats en l'annex 1. 
 
2. L'Ajuntament de Lleida manté la titularitat dels béns objecte de la concessió, els quals 
conserven el seu caràcter de bé de dominí púbic, així com la qualificació urbanística que els 
hi atorga el planejament del sector. L'Ajuntament es compromet a realitzar, si s'escau, les 
tasques de regularització de la situació cadastral i registral de les finques objecte de 
concessió, unificant o disgregant les unitats concessionades, per tal de fer-les coincidir amb 
cadascuna de les unitats operatives confrontants. 
 
3.  La concessió dels béns s'efectua única i exclusivament pel compliment dels objectius del 
Consorci, previstos en l'article 6 dels seus estatuts. 
 
4. La duració de la concessió serà de 50 anys, comptadors des de l'aprovació pel ple 
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municipal de la constitució de la concessió. 
 
5. La concessió s'extingirà de forma anticipada en els casos següents: 
a) Dissolució del consorci. 
b) Caducitat per venciment del termini concessional. 
c) Rescat de la concessió, prèvia indemnització. 
d) Mutu acord. 
e) Renúncia del concessionari. 
f) Incompliment d'alguna de les condicions que regulen la concessió. 
g) Desaparició del bé. 
 
6. La concessió es constitueix de forma gratuïta, atenent el caràcter d'aportació o adscripció 
de béns i drets per part d'un dels ens consorciats. 
 
7. Sobre l'edifici i terreny adscrits el Consorci farà les inversions d'adequació a la finalitat de 
Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari. Als efectes de la tramitació de les llicencies 
d'obres, aquests projectes es consideren com a obres municipals i requeriran sempre 
l'aprovació per part de l'òrgan competent de l'Ajuntament. 
 
8. Un cop finit el termini de la concessió d'ús de l'immoble i el terreny, les obres s'integraran 
en el patrimoni de l'Ajuntament de Lleida, sense que el Consorci o cap dels ens consorciats 
tinguin dret a cap tipus de compensació per les millores efectuades sobre els béns cedits, 
llevat de pacte exprés en contrari. 
 
9. El Consorci es farà càrrec de les obres de manteniment, conservació, gestió i millora de 
l'edifici i el terreny objecte de la concessió. Igualment, el Consorci s'obliga a fer-se càrrec de 
les despeses derivades dels subministraments d'electricitat, gas, telèfon, aigua, etc. Els 
imports del manteniments, conservació, millora i consums es podran repercutir en els 
usuaris de conformitat amb les normes que aprovi a tal afecte. 
 
10. En cas de dissolució del Consorci l'ús dels béns adscrits retornarà de forma plena a 
l'Ajuntament de Lleida, el qual recobrarà totes les facultats possessòries sobre els mateixos, 
sense que això pugui originar cap compensació econòmica a favor de tercers ni a cap dels 
ens consorciats, sense perjudici de les càrregues que puguin existir sobre els béns objecte 
de la concessió o els de nova construcció. Tot això, comportarà que l'Ajuntament recuperi 
les facultats d'imperi que corresponen a qualsevulla administració en matèria de 
concessions administratives, respecte dels diversos espais que puguin mantenir alguna 
concessió encara vigents, 
 
11. El Consorci podrà concertar o cedir a tercers a canvi de preu en règim de contractació 
privada les finques objecte de la concessió. Cap contracte celebrat entre el Consorci i tercer 
pot tenir una durada que ultrapassi el termini màxim de la concessió. 
 
12. L'Ajuntament prestarà la seva col·laboració per efectuar les accions pertinents por tal de 
remoure els obstacles que puguin impossibilitar les finalitats pròpies de l'adscripció 
concessional. 
 
13. Atenent a les característiques de la concessió, correspon a l'Ajuntament de Lleida, i en 



 
 
 
 
 
 

 21

la seva representació a l'Il·lm. Sr. Alcalde, la interpretació i complementació d'aquestes 
condicions, quan així sigui necessari, en tant que titular del bé de domini públic. 
 
La present concessió es formalitzarà en document administratiu i podrà ser elevat a 
escriptura pública a sol·licitud del concessionari. 
 
4t. Facultar a l'll·lm. Sr. Alcalde i/o a la Junta de Govern Local, amb poders tan amplis com 
calguin per a l'execució d'aquest acord, així com per a la interpretació de les condicions que 
regulen l'adscripció dels béns i per a la resolució de les controvèrsies que es puguin originar 
en el futur. 
 
 
25.- APROVACIÓ I INICI LICITACIÓ DE LA SEPARATA FASE 0 DEL PROJECTE 
D'URBANITZACIÓ DEL PARC CIENTÍFIC I TECNOLÒGIC AGROALIMENTARI DE 
LLEIDA AL TURÓ DE GARDENY 
  
Vista la proposta de la cap de la Unitat Tècnica de Contractació, amb 23 vots a favor del 
PSC, CiU, ERC i ICV-EUiA i 3 abstencions del PP,  s'acorda: 
 
1r.- Aprovar el PROJECTE D'URBANITZACIÓ DEL PARC CIENTÍFIC I TECNOLÒGIC 
AGROALIMENTARI DE LLEIDA AL TURÓ DE GARDENY. TERME MUNICIPAL DE 
LLEIDA. SEPARATA FASE 0, presentada per l'empresa UTE-GARDENY, per un pressupost 
d'1.488.809,39 euros IVA inclòs (1.283.456,37 euros + 205.353,02 euros IVA).  
 
2n.- Aprovar el  Plec Clàusules Administratives Particulars  per a la contractació de les 
obres, mitjançant procediment obert amb diversos criteris d'adjudicació, del Projecte 
d'urbanització del Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida al Turó de Gardeny. 
Terme Municipal de Lleida. Separata Fase 0, per un pressupost d'1.283.456,37 euros + 
205.353,02 euros (IVA). 
 
3r.- Autoritzar la despesa per un import d'1.488.809,39  euros, amb la següent plurianualitat:
- Any 2008: 150.000,00 euros . 
- Any 2009: 1.338.809,39 euros. 
 
4t.- Iniciar procediment licitatori, mitjançant el procediment obert amb diversos criteris 
d'adjudicació  d'acord amb allò  establert a l'art. 126 de la Llei 30/2007, de 30 d'octubre, de 
Contractes del Sector Públic. 

 
 
 
26.- APROVACIÓ PROJECTE MODIFICAT NÚM. 1 D'URBANITZACIÓ DEL PLA 
ESPECIAL DE L'ESTACIÓ DE LLEIDA, TRAM ENTRE PONT DE CORTS CATALANES I 
PONT DE COMTES D'URGELL 
  
Vista la proposta de la cap del Servei Jurídic de Patrimoni i Contractació, amb 23 vots a 
favor del PSC, CiU, ERC i ICV-EUiA i 3 abstencions del PP, s'acorda: 
 
1r.- Aprovar el PROJECTE MODIFICAT núm . 1 DEL PROJECTE D'URBANITZACIÓ DEL 
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PLA ESPECIAL DE L'ESTACIÓ DE LLEIDA. TRAM ENTRE EL PONT DE CORTS 
CATALANES I EL PONT DE COMTES D'URGELL, per un pressupost de 8.464.345,73 
euros IVA inclòs. 
 
2n.- Remetre el Projecte modificat núm. 1 d'urbanització del Pla Especial de l'Estació de 
Lleida. Tram entre el Pont de Corts Catalanes i el Pont de Comtes d'Urgell (Separata del 
Projecte d'urbanització), a l'EMPRESA MUNICIPAL D'URBANISME,.SL, (EMU,SL), per a la 
seva tramitació i desenvolupament en l'execució de les obres d'aquest Projecte. 

 
 
 
27.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ DEL PLA GENERAL DE LLEIDA 
PER A LA CREACIÓ DEL SISTEMA D'HABITATGES DOTACIONALS PÚBLICS EN 
L'ÀMBIT DEL SUR 2 
  
Vista la proposta tècnica feta pel coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge, de data 
 21 de novembre de 2008, que conté els epígrafes relatius a: Identificació de l'expedient; 
Contingut de la proposta; Antecedents: planejament vigent; Normativa urbanística 
d'aplicació; Documentació;  Tramitació; Consideracions; Fonaments de dret i Proposta. 
 
Per unanimitat dels 26 assistents, que representa la majoria absoluta del nombre legal dels 
membres de la Corporació, s'acorda: 
 
1r.  APROVAR PROVISIONALMENT la modificació puntual del Pla general de Lleida per a 
la creació del sistema d'habitatges dotacionals públics mitjançant la seva regulació a l'article 
138 bis del Pla general i la precisió de l'article 197 pel que fa a l'àmbit del SUR 2, amb la 
condició que quan finalitzi el període d'informació pública no s'hagin presentat al·legacions.
 
2n.  Traslladar l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de Lleida per a l'aprovació definitiva 
del conseller de PTOP d'acord amb el que preveu l'art. 77 de la Llei d'urbanisme.  
 
 
28.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ DEL PLA PARCIAL DEL SUR 13, 
EN RELACIÓ AMB LA PARCEL·LA 16 
  
Vista la proposta tècnica feta pel coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge, de data 
19 de novembre de 2008, que conté els epígrafes relatius a: Identificació de l'expedient; 
Contingut de la proposta; Tramitació; Consideracions; Fonaments de dret i Proposta. 
 
Per unanimitat dels 26 assistents que representa la majoria absoluta del nombre legal dels 
membres de la Corporació, s'acorda: 
 
1r. APROVAR PROVISIONALMENT la Modificació puntual del Pla parcial del sector SUR 13 
de Lleida per l'augment de densitat en l'àmbit de la parcel·la 16 del sector SUR 13, promogut 
per l'Ajuntament. 
 
2n. Traslladar aquest acord i l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de Lleida per tal que es 
pugui procedir a la seva aprovació definitiva d'acord amb el que preveu l'art. 78 del Decret 
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legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei d'urbanisme. 
 
 
29.- APROVACIÓ PROVISIONAL DEL PLA ESPECIAL URBANÍSTIC PER A LA 
INSTAL·LACIÓ D'UNA PLANTA SOLAR FOTOVOLTAICA A LA PARTIDA QUATRE 
PILANS, POL. 21, PARCEL·LA 106 
  
Vista la proposta tècnica feta pel coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge, de data 
20 de novembre de 2008, que conté els epígrafes relatius a: Identificació de l'expedient; 
Contingut de la proposta; Tramitació; Consideracions; Fonaments de dret i Proposta. 
 
Per unanimitat dels 26 assistents que representa la majoria absoluta del nombre legal dels 
membres de la Corporació, s'acorda: 
 
1r.  APROVAR PROVISIONALMENT el Pla especial urbanístic per a la instal·lació d'una 
planta solar fotovoltaica a la partida a la partida Quatre Pilans, polígon 21 parcel·la 106, 
promogut per Ma. Àngels Rosell Simon amb la inclusió de les condicions derivades dels 
informes del Departament d'Agricultura, Alimentació i Acció Rural, del Departament de Medi 
Ambient i Habitatge, i de l'Agència Catalana de l'Aigua i de la Direcció General 
d'Arquitectura i Paisatge, que cal incorporar en el tràmit de la llicència d'obres. 
 
2n. Notificar l'acord a l'interessat. 
 
3r. Traslladar aquest acord i l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de Lleida per tal que es 
pugui procedir a la seva aprovació definitiva d'acord amb el que preveu l'art. 78 del Decret 
legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei d'urbanisme. 
 
30.- RATIFICACIÓ D'UNA ADDENDA AL CONVENI DE COL·LABORACIÓ I 
COOPERACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I TRAGSA 
  
Amb data 30 de novembre de 2007, d'Excel·lentíssim Ajuntament de Lleida va adoptar 
l'acord d'aprovació del text del conveni de col·laboració i cooperació entre l'Ajuntament de 
Lleida i l'Empresa de Transformació Agraria SA (TRAGSA), el 7 d'octubre de 2008 es signà 
el conveni de col·laboració i l'addenda a la clàusula sexta del Conveni de col·laboració i 
cooperació. 
 
Vista la proposta del regidor de Medi Ambient i Horta, per unanimitat s'acorda: 
 
Ratificar el Text de l'Addenda a la clàusula sexta del Conveni de col·laboració i cooperació a 
subscriure entre d'Excel·lentíssim l'Ajuntament de Lleida i l'empresa de Transformació 
Agrària SA (TRAGSA). 
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31.- APROVACIÓ DEL TEXT DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL MINISTERIO 
DE MEDIO AMBIENTE Y MEDIO RURAL Y MARINO PER A L'EXECUCIÓ DEL 
PROJECTE DE DOTACIÓ DEL CENTRE DE VISITANTS DE LA ZONA HUMIDA DE LA 
MITJANA 
  
Vista la proposta del regidor de Medi Ambient i Horta, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.  Aprovar el "Acuerdo de colaboración entre el Ministerio de Medio Ambiente y Medio 
Rural y Marino y el Ayuntamiento de Lleida para la ejecución del proyecto de dotación del 
centro de visitantes del Humedal de la Mitjana". 
 
2n. Facultar a l'Alcalde de l'Ajuntament de Lleida perquè subscrigui tots els documents que 
siguin necessaris per desenvolupar el present acord. 
 
3r.  Nomenar a la Sra. Esther Fanlo Grasa, gerent de l'IMS, com representat de l'Ajuntament 
pel seguiment d'aquest acord 
 
32.- APROVACIÓ DEL PROJECTE D'EXPOSICIÓ PERMANENT DEL CENTRE 
D'INTERPRETACIÓ DE LA MITJANA DE LLEIDA 
  
Vista la proposta del regidor de Medi Ambient i Horta, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar el Projecte d'exposició permanent del centre d'interpretació de la Mitjana de 
Lleida, per un import total de 115.000 euros, iva inclòs dels que 50.000 euros estan 
consignats a la partida 03.511.60100 de 2008 i 65.000 euros es consignaran  al pressupost 
2009. 
 
2n.  Aprovar l'ordre d'actuació de l'Ajuntament de Lleida a l'empara del Conveni de 
col·laboració i cooperació entre l'Ajuntament de Lleida i l'Empresa de Transformació Agrària 
SA (TRAGSA). 
 
 
33.- APROVACIÓ DELS ESTATUTS DEL CONSORCI PER A LA PROTECCIÓ I GESTIÓ 
DE L'ESPAI NATURAL DE MAS MELONS ALFÈS 
  
Vista la proposta del regidor de Medi Ambient i Horta, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- Aprovar els Estatuts del Consorci per a la protecció i la gestió de l'espai d'interès natural 
de Mas de Melons- Alfés 
 
2n. Designar com a representants de l'Ajuntament de Lleida al consell plenari del Consorci a 
l'Alcalde Sr. Àngel Ros i Domingo  i al Regidor de Medi Ambient i Horta Sr. Josep Barberà i 
Morreras 
 
3r.- Facultar a l'Alcalde de l'Ajuntament de Lleida perquè subscrigui tots els documents que 
siguin necessaris per fer efectius els acords precedents. 
 
4rt - Traslladar aquest acord al Govern de la Generalitat per a la creació del Consorci per a 
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la gestió de l'espai Mas de Melons- Alfés. 
 

 
34.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP DE SUPORT I RECONEIXEMENT VERS 
L'EMISSORA COPE LLEIDA 
  
Aquesta moció és retirada pel grup proponent. 

 
 
 
35.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU RELATIVA A LA CESSIÓ DE TERRENYS 
PER A LA CONSTRUCCIÓ D'UN CAP AL BARRI DE MAGRANES I ALTRES ACORDS 
COMPLEMENTARIS 
  
Vista la moció presentada pel Grup Munnicipal de CiU, per unanimitat s'acorda aprovar la 
següent proposta: 
 
1. El govern municipal cedirà un terreny o un local del barri dels Magraners per a la 
construcció d'un futur CAP o el centre de salut que és consideri i demanarà a la Generalitat 
que inclogui aquesta obra dins de les previsions del Pla d'Inversions 2007-2012. 
 
2. El govern municipal cedirà a la Generalitat de Catalunya els terrenys necessaris als barris 
de Cappont i Balàfia, per demanar-li el compliment dels compromisos previstos en la 
construcció de nous CAP a la ciutat de Lleida dins del Pla d'Inversions 2007-2012. 

 
 
 
36.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP RELATIVA A SOL·LICITAR EL 
RECONEIXEMENT, PER PART DE LA UNESCO, PER AL CONJUNT MONUMENTAL DEL 
TURÓ DE LA SEU VELLA COM A PATRIMONI MUNDIAL 
  
Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PP, per unanimitat s'acorda aprovar el 
següent: 
 
1r. El Consorci del Turó de la Seu Vella participarà de manera decidida en la candidatura 
per al reconeixement per part de la UNESCO del conjunto monumental del Turó de la Seu 
Vella de Lleida com a Patrimoni Mundial. 
 
2n. Que l'Ajuntament de Lleida, d'acord amb els termes del primer acord d'aquesta moció, 
instarà del Govern de la Generalitat per a que doni el suport necessari per fer possible 
aquesta candidatura davant el Consejo General del Patrimonio Histórico. 
 
3r. Traslladar aquest acord al Ministerio de Cultura, al Consejo General del Patrimonio 
Histórico, al Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya i a la Diputació de 
Lleida. 
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37.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU RELATIVA LA POSADA EN MARXA D'UNA 
FINESTRETA ÚNICA DE TRAMITACIONS PER A PIMES 
  
Vista la moció presentada pel Grup Municipal de CiU, es procedeix a la votació diferenciada 
dels tres punts que conté la proposta, reflectint el resultat de la votació i el contingut dels 
acords de la manera següent: 
 
Punts núm. 1 i 2, es rebutgen amb 12 vots a favor del grups de  CiU, PP, ERC i ICV-EUiA i 
14 vots en contra del grup del PSC: 
 
"1. L'Ajuntament de Lleida posarà en marxa en el temps més breu possible una Finestreta 
ünica de tramitacions per a PIMES, que coordini i agilitzi totes les gestions municipals 
relacionades amb les empreses i l'activitat econòmica local. 
 
2. L'Ajuntament de Lleida endegarà un pla de simplificació administrativa, que redueixi les 
tramitacions i que aprofiti l'aplicació de les TIC per agilitzar-les". 
 
Punt núm.3, s'aprova per unanimitat: 
 
"3. El govern municipal convocarà, amb caràcter d'urgència, una reunió del Consell 
Econòmic i Social de Lleida monogràfica, per què els representants dels diferents sectors 
econòmics i socials facin aquelles propostes per la lluita contra la crisi, i per posar-les en 
pràctica des de l'Ajuntament de Lleida".  

 
 
38.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ICV-EUiA RELATIVA A TRÀNSIT I MOBILITAT 
  
Vista la moció presentada pel Grup Municipal d' ICV-EUiA, es procedeix a la votació 
diferenciada dels quatre punts que conté la proposta, reflectint el resultat de la votació i el 
contingut dels acords de la manera següent: 
 
Punts núm. 1, 2 i 4, s'aproven per unanimitat: 
 
"1. L'Ajuntament de Lleida exercirà un major control sobre els vehicles que execedeixen la 
velocitat permesa a la ciutat. 
 
2. L'Ajuntament de Lleida agilitarà els treballs que es duen a terme per a la realització del 
Pla de Mobilitat per tal que, a la major brevetat possible, la nostra ciutat acompleixi amb les 
obligacions establertes a la Llei de Mobilitat. 
 
4. L'Ajuntament de Lleida realitzarà campanyes periòdiques sobre seguretat viaria, 
adreçades a recordar les obligacions dels usuaris dels diferents tipus de mobilitat". 
 
Punt núm. 3, s'aprova amb 20 vots a favor d'ICV-EUiA, PSC, PP i ERC i 6 abstencions de 
CiU: 
 
"3. L'Ajuntament de Lleida, malgrat no disposar encara del Pla de Mobilitat, avançarà les 
reformes necessàries sobre límits de velocitat en determinats sectors de la ciutat, i sobre la 
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ubicació i característiques dels  pasos de vianants, per tal d'evitar situacions de risc en la via 
pública". 

 
 
 
39.- MOCIÓ D'ICV-EUiA, CiU I ERC RELATIVA A DONAR COMPLIMENT A TOTS ELS 
ACORDS APROVATS EN ELS PLENS MUNICIPALS 
  
Vista la moció presentada pels grups municipals d'ICV-EUiA, CiU i ERC, amb 12 vots a favor 
de CiU, PP, ERC i UCV-EUiA i 14 en contra del PSC, s'acorda rebutjar la següent proposta:
 
1. L'Ajuntament de Lleida, abans de la finallització del present any, es compromet a donar 
compliment a tots els acords aprovats en els diferents plens municipals. 
 
2. L'alcalde instarà als presidents/es de les comissions informatives municipals a donar 
compliment a les propostes acordades o a facilitar a temps la informació sol·licitada pels 
grups municipals. 

 
 
 
40.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ICV-EUiA RELATIVA A DENÚNCIES PER MANCA 
DE MANTENIMENT DE LA VIA PÚBLICA EN CONDICIONS DE SEGURETAT; 
PROTOCOL D'ACTUACIÓ 
  
Vista la moció presentada pel Grup Municipal d'ICV-EUiA, es procedeix a la votació 
diferenciada dels tres punts que conté la proposta, reflectint el resultat de la votació i el 
contingut dels acords de la manera següent: 
 
Punt núm. 1, es rebutja amb 10 vots a favor d'ICV-EUiA, CiU i PP,  14 vots en contra del 
PSC i 2 abstencions d'ERC: 
 
"1. La Paeria informarà en les seves publicacions periòdiques del dret que tenen les 
persones a denunciar l'actuació negligent de l'administració o les empreses en la seva 
obligació de mantenir  la via pública en condicions de seguretat. Aquesta informació inclourà 
el lloc habilitat per presentar les reclamacions". 
 
Punts núms. 2 i 3, es rebutgen amb 12 vots a favor d'ICV-EUiA, CiU, PP i ERC i 14 vots en 
contra del PSC: 
 
"2. La Paeria establirà un protocol per tal que la reclamació efectuada davant l'OMAC, no 
comportant reclamació patrimonial, sigui tramesa d'ofici a la Guàrdia Urbana a efectes 
estadístics i altres que s'estimin oportuns.  
 
 3. La Paeria informarà, periòdicament, als grups municipals sobre les causes de denegació 
de les indemnitzacions sol·licitades per aquest motiu".  
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41.- MOCIÓ D'ERC SOBRE LA TRANSPOSICIÓ DE LA DIRECTIVA 2006/123/CE DE 
SERVEIS EN EL MERCAT INTERIOR 
  
Vista la moció presentada pel Grup Municipal d'ERC, es procedeix a la votació diferenciada 
dels tres punts que conté la proposta, reflectint el resultat de la votació i el contingut dels 
acords de la manera següent: 
 
Punts núms. 1 i 2: es rebutgen amb 9 vots a favor d'ERC, CiU i ICV-EUiA, 14 vots en contra 
del PSC i 3 abstencions del PP: 
 
"1. Manifestar la conveniència de que la transposició es faci atenent als criteris que 
concreten els principis de compacitat, complexitat i cohesió de l'actual model territorial de 
Catalunya que, en relació al sistema d'assentaments i al d'infraestructures de mobilitat són:
 
- Afavorir la cohesió social i evitar la segregació espacial en les àrees urbanes. 
- Protegir i potenciar el patrimoni urbanístic que vertebra el territori. 
 
- Facilitar una política d'habitatge eficaç i urbanísticament integrada. 
- Propiciar la convivència d'activitats i habitatge en les àrees urbanes, i racionalitzar la 
implantació de polígons industrials i terciaris. 
- Introduir mesures de regulació i orientació espacial de la segona residència. 
- Propiciar el caràcter compacte i en continuïtat dels nous creixements. 
- Reforçar l'estructura nodal del territori a través del creixement urbà. 
- Organitzar la mobilitat com un dret més que no pas com una obligació. 
- Facilitar la implantació del transport públic mitjançant la polarització i la compacitat del 
sistema d'assentaments. 
- Atendre especialment la vialitat que estructura territorialment els desenvolupaments 
urbans. 
- Integrar Catalunya en el sistema de xarxes urbanes i de transport europees. 
-Traduir aquests objectius adaptant-los a la nostra ciutat amb mesures per impulsar el 
comerç urbà com: completar les radiografies comercials de les diferents zones de la ciutat; 
iniciar el pla de senyalització dels aparcaments; potenciar els mercats municipals; connectar 
els aparcaments dels afores amb autobusos llançadora; tornar a convocar els premis de 
comerç local per dinamitzar el sector; entre d'altres.  
 
2. Manifestar la voluntat de mantenir i de potenciar la funció del comerç urbà com a element 
imprescindible  de la vertebració de les nostres ciutats i barris". 
 
Putns núms. 3, 4, 5 i 6, es rebutgen amb 8 vots a favor d'ERC i CiU, 14 vots en contra del 
PSC i 4 abstencions del PP i ICV-EUiA: 
 
"3. Demanar a totes les forces polítiques d'aquest ple municipal que mantinguin el tradicional 
consens assolit en totes i cadascuna de les modificacions de la legislació comercial 
catalana, sobretot pel que fa referència a la defensa del nostre model de comerç i de les 
competències exclusives en matèria de comerç interior que l'actual marc normatiu ens 
confereix. 
  
4. Reivindicar davant del Govern de l'estat, tal i com disposa l'ordenament jurídic vigent, la 
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capacitat competencial plena del Govern de Catalunya en matèria d'ordenació i planificació 
del comerç, la qual cosa vol dir que és aquest qui ha de decidir en quins termes es 
transposa la Directiva de Serveis, tal i com aquesta reconeix, i sense renunciar a establir els 
mecanismes de coordinació amb els altres nivells de l'administració que es considerin. 
 
5. Rebutjar la pretensió del Govern de l'estat de fixar la superfície de gran establiment 
comercial a partir de la qual els establiments han d'estar sotmesos a la tramitació de 
llicència comercial, ja que aquesta és una competència exclusiva de la Generalitat de 
Catalunya i en el nostre país aquest límit ha de ser variable en funció dels diferents sistemes 
territorials que coexisteixen.  
 
6. Comunicar els acords d'aquesta moció al President de la Generalitat de Catalunya, al 
President del Parlament de Catalunya, als grups parlamentaris del Parlament de Catalunya, 
al President del Govern espanyol, al President del Congrés de Diputats i als grups 
parlamentaris del Congrés de Diputats". 
 
42.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CiU RELATIVA ENDEGAR MESURES PER A  
L'AMPLIACIÓ DE LA LÍNIA D'AUTOBÚS DE BUTSENIT A LA PARTIDA DE RUFEA 
  
Vista la moció presentada pel Grup Municipal de CiU, per unanimitat s'acorda: 
 
1. El govern municipal endegarà les mesures necessàries per a permetre l'ampliació de la 
línia d'autobús de Butsènit a la partida de Rufea, tot accelerant els tràmits per obtenir els 
terrenys que permetin que l'autobús pugui circular amb seguretat. 
 
2. El govern municipal seguirà estudiant la possibilitat d'ampliar els serveis d'autobús a 
l'Horta i de millorar les freqüències de la L-11 al barri de Llívia. 

 
INTERVENCIONS  
 
(Els resultats de les votacions estan reflectides en la part dispositiva de l’acta).  
 
Abans de començar a tractar els punts de l’ordre del dia el Sr. alcalde excusa l’assistència 
de la regidora Sra. Sara Mestres,  a qui desitja que es recuperi de l’accident sofert en 
l’exercici de les seves funcions.  
També informa  la corporació de la mesura que ahir va anunciar el president del Govern 
central ( i que aprovarà el Consell de Ministres), per la qual s’incorporen als pressupostos un 
import de 8.000 euros, destinats a inversions per als ens locals. Considera que és una gran 
notícia i que mereix el reconeixement general, ja que és una mesura que contribuirà a 
resoldre la crisi econòmica mitjançant l’actuació dels ajuntaments i  generarà obra pública 
per a la millora de les ciutats i pobles.  
 
Punt núm.  13. ADJUDICACIÓ DE LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA SOBRE EL 
DOMINI PÚBLIC D'UNS TERRENYS AL TURÓ DE GARDENY PER A LA CONSTRUCCIÓ 
D'UN EDIFICI (DENOMINAT INNOVA) EN EL PARC CIENTÍFIC I TECNOLÒGIC 
AGROALIMENTARI DE LLEIDA 
 
La Sra. Rivadulla, abans de començar la seva intervenció, desitja a la Sra. Sara Mestres 



 
 
 
 
 
 

 30

que es recuperi de l’accident que ha patit. Diu que votarà en contra de la proposta. Qualifica 
l’acord de mal negoci i de desastre. Considera que Gardeny ens va costar molt car i hem de 
tenir cura que l’espai que es facilita a cadascuna de les empreses que s’hi han d’ubicar 
serveixi per als objectius que ens vàrem marcar, quan es va decidir fer un parc tecnològic 
agroalimentari. Cada vegada estem més lluny d’aquest objectiu, especialment de 
l’especificitat agroalimentària. Qualifica de desgraciat el fet que la Conselleria d’Agricultura 
hagués renunciat a instal·lar-se a Gardeny. Teníem el deure de convertir la inversió feta en 
un projecte consolidat d’ubicació d’empreses investigadores del sector agroalimentari. Hem 
volgut anar molt ràpid. En matèria d’investigació agrària només disposem del Fruitcentre i del 
Centre d’Investigació del Pa. Ara hipotequem un espai públic de 20.000 m2 (que ens hauria 
de servir per donar lloc a les empreses del sector d’investigació agroalimentària) per fer un 
edifici que serà molt poc rendible per a l’Ajuntament. El benefici serà d’1,3 o 1,4 milions 
d’euros i no començarem a cobrar cànon fins  10 anys després de l’inici de la segona fase. 
Durant molt de temps no rebrem res i no tindrem capacitat per decidir sobre les empreses 
que se situaran en el nou complex Innova. L’adjudicatària pot acabar situant empreses que 
no es dediquin a la investigació, fent ús del que preveu el Plec de condicions. El PCiTAL 
perd la part que té en matèria agroalimentària i  hipoteca el  terreny públic que gestionarà 
l’empresa adjudicatària; això suposa que ens allunyem de l’objectiu del parc. Considera que 
el Govern no ha estat àgil per canviar el projecte, que estava bé per un moment sense crisi 
econòmica. La part de l’edifici destinada al viver d’empreses podia ser assumida directament 
per l’Ajuntament.  
 
La Sra. Bergés recorda que al més d’abril passat van votar a favor del Plec de condicions, 
tot i els dubtes que hi havia per les especificitats que plantejava; es va dir que hi hauria 
competència i que  seria positiva pel resultat final. El temps ha posat les coses al seu lloc i, 
per desgràcia, la primera licitació va quedar deserta. Es van abstenir de votar en la 
continuació del procés, pel procediment negociat, ateses les necessitats del PCiTAL. Els 
dubtes inicials hi continuen sent. Llegeix el paràgraf de la part expositiva de la memòria  de 
la Gerència de Recursos Econòmics on es destaca el problema de la disfunció temporal 
entre la construcció de l’edifici i la demanda. Els punts modificats en el procediment negociat 
generen també dubtes molt importants. Quant al pagament del cànon, es modifica el termini 
de pagament que queda condicionat al transcurs de 10 anys després de la construcció de la 
segona fase de l’edifici (que pot començar fins 10 anys després de la construcció de la 
primera fase). No entén que s’acordi que una obra com aquesta (menys de 20.000 m2 
d’oficines) es pugui executar en  8 fases. Pregunta si és realment operatiu fer ara la fase 1 
(que paga el Consorci de Promoció Econòmica) i que podria ser executada directament per 
nosaltres.  Potser en dos o tres anys les circumstàncies econòmiques hauran canviat i serà 
possible fer una licitació millor, amb condicions més concretes. Creu que estem hipotecant 
una concessió a 40 anys; si hi hagués demanda real es podria exigir que l’obra es fes de 
manera més ràpida. Tant de bo l’obra s’executi en un període curt; avui cap de les parts sap 
què pot passar. Proposa que la fase 1 l’executi directament el Consorci i que després es 
redacti un nou plec de condicions adequat a la realitat econòmica actual. Clou la seva 
intervenció destacant la importància de Gardeny, que ha estat objecte de molts debats al 
Plenari. En parlem i molt; no es pot perdre la il·lusió emprada en els primers debats. Si les 
coses no són clares no cal córrer,  a Gardeny ja s’hi treballant en altres projectes. Creu que 
ha estat molt important  que no s’hagi dut a terme l’anunciat trasllat de la Conselleria 
d’Agricultura a Gardeny, que havia de suposar una inversió de 4,2 milions d’euros i que 
havia d’estar en funcionament a finals de l’any 2006 (comenta una notícia de premsa del 
moment). No s’ha complert un acord del Govern de la Generalitat. Demana a l’Alcaldia que 
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doni un toc d’alerta al conseller d’Agricultura, ja que segurament si la seu del departament es 
traslladés a Gardeny, l’edifici Innova s’ompliria de manera immediata d’empreses 
relacionades amb el PCiTAL. Creu que l’acord que es proposa no és un bon negoci i 
demana que l’Alcaldia continuï lluitant perquè el trasllat de la Conselleria sigui una realitat.  
 
El Sr. alcalde, per al·lusions, intervé per dir que mai ha fet cap toc a cap conseller. L’alcalde 
actua amb lleialtat institucional, cosa que no fan alts càrrecs del partit de la Sra. Bergés.  
 
La Sra. Bergés diu que l’expressió “toc” és una manera de parlar, referint-se a la reclamació 
que havia fet l’alcalde recentment al conseller Sr. Ausàs. Creu que  l’alt càrrec a qui ha fet 
referència té respecte institucional en relació amb l’Ajuntament i amb la Generalitat. No 
coincideix amb la interpretació feta pel Sr. Ros.  
 
El Sr. alcalde diu que al conseller Ausàs se li va reclamar i demanar, per escrit i verbalment, 
una cosa aprovada per unanimitat pel plenari de l’Ajuntament. Es ratifica a considerar que 
l’alt càrrec esmentat va actuar amb total i absoluta deslleialtat institucional.  
 
La Sra. Horcajada desitja també la recuperació immediata de la Sra. Mestres. Explica el 
seguit d’entrebancs que ha patit aquest procés d’adjudicació fins el dia d’avui; es pregunta si 
al final hem arribat a bon port. Fa una relació detallada dels acords plenaris que fan 
referència a aquest expedient, fins a arribar a plantejar un procediment negociat en el qual 
es flexibilitza el temps d’execució de les obres  i el del pagament del cànon. Està d’acord a 
permetre que la construcció de l’edifici es faci per fases, ja que la situació actual del sector: 
permet ubicar el nou viver d’empreses i donar solució a les necessitats de les empreses que 
tenen interès a ubicar-se a Gardeny. Pel que fa a la modificació dels terminis del pagament 
de cànon, considera que el Govern ha estat massa flexible i que això es perjudicial per als 
interessos de la corporació. S’ingressaran 1,4 milions d’euros en lloc dels 4 previstos fa 
només un any; cobrarem a partir de l’any 2020 si tot va bé. El Grup del PP hauria volgut 
votar a favor, ja que la construcció d’aquest edifici és estratègica pel desenvolupament del 
PCiTAL. Però, entenen què no es pot fer a qualsevol preu, que s’ha flexibilitzat massa. 
Critica l’oportunitat de la decisió municipal de comprometre aquest espai públic i que 
s’obtingui tan poca rendibilitat. Això motiva l’abstenció del seu grup en la votació.  
 
El Sr. Guallar comença la seva intervenció desitjant també la recuperació de la regidora Sra. 
Mestres. Fa esment al procés dut a terme en aquesta licitació i com ara hem de valorar una 
única oferta presentada. Recorda que en el Ple del mes d’abril incidien en què els costava 
entendre que no s’hagués fixat un cànon mínim i que no s’hagués fixat cap tipus de calendari 
d’execució de les obres. Consideraven que aquestes indefinicions eren un error (explica, 
com a exemple en contrari, el cas de la plaça de Ricard Vinyes). Fa referència a la clàusula 
13 del Plec en la qual es fa constar que la concessió es fa a risc i ventura del concessionari. 
El solar va costar molts diners a la ciutat, la parcel·la està ben situada i ara es començarà a 
urbanitzar l’espai confrontant. Hem d’intentar valoritzar aquesta concessió. Recorda que la 
Sra. Mínguez va dir que la manca de cànon mínim fomentaria la competència entre els 
licitadors i que la manca de termini d’execució propiciaria que aquest fos el més curt 
possible, ja que beneficiaria el concessionari. El temps ha posat de manifest que aquests 
dos fets no han estat així.  Entenen que es prevegi l’execució de l’obra en fases, amb 
vinculació entre l’oferta i la demanda,  però ha d’existir un mínim de reserva d’oferta  per 
propiciar la creació de la demanda (especialment per a la cobertura de necessitats de 
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caràcter immediat). La concessió pretenia assolir dos objectius: el primer era aconseguir uns 
ingressos, inicialment previstos en 4 milions d’euros, destinats a finançar la urbanització de 
la zona. El segon era disposar d’un edifici i  poder ampliar el viver d’empreses (previ 
pagament d’1,5 milions d’euros).  Ara, l’edifici, es farà en fases i les previsions d’ingressos 
no coincidiran en res amb les inicialment previstes; podrem recuperar, a partir del desè any, 
fins a 1,4 milions d’euros. No estem aconseguint els objectius que el Govern s’havia fixat. 
Creu que el Plec de condicions no estava ben plantejat; es va voler innovar i no ha sortit bé. 
El procediment negociat no ha estat reeixit. El moment econòmic ha afectat i influït en el 
resultat final, però la reflexió que fa el seu grup és que podem parar el procés. Hem de 
rendibilitzar aquests 6.000 m2. Podem executar l’ampliació del viver d’empreses mitjançant 
l’EMU i en algun altre lloc de Gardeny. No hi ha una urgència tan gran que no permeti 
reconsiderar-ho. Ara es fa una concessió a risc i ventura de la ciutat. La no vinguda del 
DARP ha frenat també alguna de les expectatives existents. Tenim l’oportunitat de fer una 
parada tècnica i una nova reflexió en funció de la nova conjuntura.  
 
La Sra. Mínguez se suma al desig de la recuperació de la Sra. Sara Mestres. Diu que 
expedients com aquest fan que el seu grup se senti orgullós d‘estar governant i prenent 
decisions. Està d’acord que aquesta concessió és un mal negoci per a l’Ajuntament, però és 
un molt bon negoci per a tots els sectors productius de la ciutat. Fa referència a una notícia 
del dia d’ahir en la qual es feia públic que l’empresariat demanava a la Paeria que no aturés 
la inversió; que no es pari cap dels projectes existents per tal de reactivar l’economia. Els 
objectius han canviat; la situació econòmica no és la mateixa que la del començament del 
procés ni que la del període intermedi. Les prioritats no són fixes ni preestablertes; han de 
ser canviants quan l’entorn és canviant. No ajudem els empresaris si aturem l’activitat, si 
aturem un projecte d’inversió de més de 20 milions d’euros, de més de 22.000 m2, que a curt 
termini ocuparan 1.800 m2 d’obra. Calia adjudicar la parcel·la en un sol procés, ja que té el 
caràcter d’única. Si parem les obres l’Administració alimentarà més la situació d’atur existent. 
Explica que l’edificació prevista a curt termini suposarà 36 llocs de treball. Deixarem de 
percebre uns ingressos suposats, però serà un bon negoci per a  l’activitat productiva de la 
ciutat. Diu al Sr. Guallar que si s’hagués  acceptat la seva proposta d’aplicació d’aquests 
ingressos al pressupost, avui hi hauria un forat de 2 milions d’euros i un projecte sense 
executar, seria un bon problema. En aquest moment l’Ajuntament no ha de buscar 
maximitzar beneficis, sinó maximitzar l’activitat econòmica. Destaca l’efecte multiplicador de 
la construcció d’aquest edifici i la generació de nous llocs de treball que comporten les altres 
obres que es fan a Gardeny.  
 
La Sra. Rivadulla creu que la Sra. Mínguez ha intentat donar un to de convenciment per 
defensar allò que és indefensable. Tots sabem que el negoci és desastrós i que no compleix 
els objectius fixats. Es parla de la creació de 36 llocs de treball; si es desenvolupés 
íntegrament el Pla d’inclusió social es crearien moltíssims més llocs de treball.  L’aturada de 
la construcció no ho justifica tot. Als empresaris els és indiferent el tipus d’inversió que faci 
l’Ajuntament, que també pot ser la creació de nous equipaments educatius, arranjament 
d’espais urbans o altres. És lloable voler impulsar l’economia i la lluita contra l’atur. 
L’ocupació no es genera només des de la construcció, també es genera treballant en 
aspectes com els inclosos en el Pla d’inclusió social que no disposarà del pressupost 
d’aquest projecte. Davant d’una situació com l’actual no és bo fer una fugida cap endavant. 
El Govern no ha tingut l’agilitat suficient per canviar de rumb amb aquest projecte. Insisteix 
que ens allunyem de l’objectiu de fer de Gardeny un parc científic i tecnològic agroalimentari, 
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que sigui un referent per a Catalunya.  Volem ser la capital agroalimentària de Catalunya i 
cal primar les investigacions en aquest camp. El nostre objectiu no era omplir l’espai amb 
altres tipus d’empreses. No podem tirar la tovallola, hem de mantenir l’objectiu de disposar 
d’un gran centre d’investigació agroalimentària amb el PCiTAL. 
 
La Sra. Bergés s’afegeix al desig de la prompta recuperació de la Sra. Mestres.  Diu a la 
Sra. Mínguez que tots estem d’acord que cal impulsar inversions i actuacions productives. 
L’acord d’avui no garanteix la construcció immediata de l’edifici Innova (garanteix la fase 0). 
Ningú pot dir quan començaran les altres fases. Davant d’aquesta incertesa i la manca de 
garanties, els grups demanem que comencem a executar les obres per a les quals disposem 
de recursos. La solució del Govern no és l’única solució. S’abstenen de votar i demanen 
parar, fer un nou procés que pugui ser molt més adaptat a la situació actual. Sobre el 
compliment dels acords del Ple, al qual ha fet referència el Sr. alcalde, demana que vetlli per 
l’execució de tots, no només d’alguns.    
 
La Sra. Horcajada manifesta que el Grup del PP també considera que en moments de 
recessió cal augmentar les inversions i reduir les despeses funcionals i corrents. Però, tal 
com s’ha plantejat aquest projecte, ens podem trobar amb el fet que en l’actual període 
recessiu només es facin la primera i la segona fase de l’edifici. Els 36 llocs de treball creats 
ens costaran 2,6 milions d’euros, que és la pèrdua que té l’Ajuntament amb aquesta 
adjudicació. Hi ha moltes altres inversions que es poden fer a la ciutat.  
 
El Sr. Guallar reconeix i agraeix la sinceritat de la Sra. Mínguez quan diu que estem fent un 
mal negoci. No comparteix la idea que sigui un bon negoci per a la ciutat, si és dolent per  a 
l’Ajuntament (la casa de tots) podem creure que també és un mal negoci per a la ciutat. El 
grup de CiU no demana que s’aturi la inversió, sinó que fem nosaltres mateixos la primera 
fase; no hi ha garanties que les inversions de la concessió es desenvolupin de manera 
immediata, llevat de l’espai destinat al viver d’empreses. No se’ns pot demanar que fem 
confiança al Govern quan els plantejaments inicials no s’han acomplert. El context ha canviat 
i per això el grup de CiU demana el canvi del Plec de condicions.  Fem allò urgent ja que 
tenim finançament. Sobre la resta d’inversió hem de tenir  capacitat de reacció i replantejar el 
pla inicial.  Diu a la Sra. Minguez que el forat pressupostari del Govern amb aquesta 
adjudicació serà de 4 milions d’euros, import de la previsió inicial; això suposarà un retard en 
l’execució de les obres d’urbanització de la zona.   
 
La Sra. Mínguez reitera que aquesta adjudicació és un bon negoci per al sector productiu i, 
de retorn, un bon negoci per a l’Ajuntament. Recorda que la discussió que  es va produir al 
Ple sobre la destinació dels possibles ingressos inicialment previstos per aquesta concessió 
(fa un any) es centrava en què l’equip de govern destinava els 4 milions d’euros a urbanitzar 
la zona del PCiTAL. El grup de CiU proposava destinar només 2 milions a inversió i els altres 
dos aplicar-los a despesa corrent. En aquell moment ja va advertir que no era correcte, ja 
que si no es complien les previsions d’ingressos es crearia un forat pressupostari de 4 
milions d’euros. Si CiU fos ara al Govern tindria un seriós problema pressupostari. L’objectiu 
és ser competitiu en tots els sectors. L’edifici Innova és una bona inversió per al conjunt del 
PCiTAL. Si s’adjudica la concessió, les obres començaran molt més aviat que si aturem el 
projecte. Diu també que prefereix 36 llocs de treball a curt termini que 2 milions d’euros a 
llarg termini. Cal invertir i apostar pels sectors productius de la ciutat; generar confiança en el 
sector, per tal que es generi nova inversió.  
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El Sr. alcalde diu que el PCiTAL és el millor negoci per a la ciutat de Lleida.  El preocupa el 
pensament tant conservador dels partits d’esquerres de l’oposició; entén les opcions dels de 
dreta, tot i que també  el preocupen. Afirma que mentre ell sigui alcalde no s’especularà amb 
Gardeny. Avui l’oposició (especialment la de la dreta) ha fet planejar el concepte 
d’especulació sobre Gardeny. L’Ajuntament de Lleida va fer la seva millor inversió quan va 
comprar el turó al Ministeri de Defensa. Vol recordar una cosa que tothom ha obviat, 
Gardeny és un equipament. Quan comprem un espai per destinar-lo a una escola, a un 
mercat, a una piscina o a un altre servei, no aspirem a fer diner amb aquell equipament ni a 
recuperar el cost invertit. Aspirem a donar un servei a la ciutat en l’àmbit respectiu. Gardeny 
és una eina per crear ocupació, per generar innovació i promoció econòmica a la ciutat. Això 
és avui tan important com fer hospitals o escoles. Mentre sigui alcalde, Gardeny continuarà 
sent un equipament  i no es vendrà. Si es fa habitatge serà dotacional, vinculat als 
investigadors i universitaris del parc. Gardeny és una inversió per fer competitiva l’empresa 
de Lleida. Avui hi treballen 600 persones; abans de final d’any en seran 1.000. Els 2.800 
milions de pessetes que va costar Gardeny ja estaran recuperats per a la ciutat; suposaria 
una inversió de 2,8 milions de pessetes per a  la creació d’un lloc de treball de qualitat. Això 
és un gran negoci; tothom aspiraria a fer-lo. També vol que consti que Gardeny segueix sent 
un parc agroalimentari. Comenta una investigació recent que afirma que del valor d’un 
producte agroalimentari només el 10% està estrictament vinculat a l’activitat  agrícola o 
ramadera; la resta del valor l’aporten les tecnologies, el fred industrial, el màrqueting, la 
comercialització,  etc. Millorar el sector agroalimentari implica un 90% d’activitats que no són 
estrictament agrícoles o ramaderes. Vol tranquil·litzar la preocupació manifestada per la Sra. 
Rivadulla: no ens movem del món agroalimentari  i de les tecnologies associades. Aquest 
any es faran 5 edificis nous a Gardeny (el CEDICO, l’Innova, el Fruitcenter, el Màgical i el 
segon viver d’empreses); cap  requereix esforços financers addicionals de l’Ajuntament. 
Finalitza la seva intervenció dient que sobre l’espai reservat per a la Conselleria 
d’Agricultura, hi ha el compromís del conseller Sr. Llena de dedicar-lo a ens i entitats 
vinculats a la direcció i a la recerca de la conselleria. El PCiTAL i Gardeny han estat una 
gran inversió de la ciutat que ara estem materialitzant; la recuperació de la inversió es fa 
amb la creació de llocs de treball de qualitat i amb innovació per a les empreses. ´ 
És una de les polítiques municipals bàsiques i de progrés. El sector públic ha d’actuar com a 
agent de dinamització econòmica.  
 
 
Punt núm. 15. APROVACIÓ DEL PLA  LOCAL D'INCLUSIÓ SOCIAL DE LLEIDA (PLIS) 
 
La Sra. Rivadulla es felicita perquè aquest Pla sigui aprovat. Els  consta que l’elaboració 
d’aquest document ha estat molt participada. Vol que consti que el tema que fonamenta el 
Pla és importantíssim; no es cohesiona una ciutat només amb projectes empresarials o 
urbanístics. La cohesió existeix en la mesura que tothom pugui tenir unes condicions de vida 
dignes, que ens permetin ascendir socialment. Aquest Pla ens hauria d’esperonar per fer 
arribar la ciutat a una situació de pobresa zero. Aquest ha de ser un objectiu social de totes 
les forces polítiques de la ciutat. L’objectiu final és difícil d’aconseguir, però tot dependrà dels 
mitjans que hi destinem. Demana a l’Alcaldia una especial sensibilitat en el tema de la 
inclusió social i que s’hi destini el pressupost necessari. Destaca la importància de la 
dedicació de les persones que treballen en les ONG, compartint aquests objectius; moltes 
vegades, per manca de recursos no arriben a donar allò que necessitem les persones per 
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garantir la dignitat. Esmenta el manifest de Càritas Diocesana, on es demana la 
implementació de polítiques d’habitatge per a les persones que no hi poden accedir. A la 
ciutat hi ha 500 famílies que no tenen una llar. Cal habitatges lligats en la gestió als Serveis 
Personals, destinar a persones a les quals cal donar suport de tutoria, ja que no tenen 
recursos. Això també suposa promoure activitat econòmica. Les entitats que treballen en 
aquesta matèria manifesten la seva preocupació i el possible agreujament mentre  duri la 
crisi. Cal estar molt amatents als processos i a les necessitats  de formació. Cal també 
garantir un sostre per a tothom i això és tasca de les administracions públiques. Reitera la 
petició de pressupost suficient per dur a terme aquest Pla.  
 
La Sra. Ball explica els orígens del Pla i els seus objectius. Aquests extrems estan 
explicitats en la part expositiva  de l’acord que ha estat  transcrita. Explica també  el procés 
participatiu  que s’ha desenvolupat per a la redacció del Pla (sectors participants, nombre de 
persones  representativitat, etc).  També explica les cinc comissions creades: Educació i 
Formació; Cultura, Esports i Lleure; Urbanisme i Habitatge; Serveis Social i Salut i, en darrer 
lloc, Inserció Laboral i Promoció Econòmica. S’ha fet una diagnosi de la ciutat en termes 
d’inclusió i d’exclusió; a partir de la diagnosi s’han proposat tot un seguit d’actuacions amb 
l’objectiu de promoure la inclusió i la cohesió a la ciutat. S’han analitzat les realitats partint de 
tres eixos: edat, gènere i origen. S’han tingut també en consideració els àmbits on es poden 
produir els processos d’exclusió social: l’econòmic, el laboral, el formatiu, el social, el 
sanitari, el residencial, el relacional i el de ciutadania. S’han identificat fins a 12 col·lectius en 
situació de vulnerabilitat (els explica amb detall). En el Plenari es van aprovar 240 propostes 
d’acció, sorgides de tot el procés d’anàlisi i que han estat sotmeses a exposició pública. La 
implementació d’aquestes mesures han de permetre el treball continuat, cooperatiu i en 
xarxa per a la millora de la cohesió i de la inclusió social a la nostra ciutat, incidint 
especialment en els col·lectius més vulnerables. Un cop aprovat el Pla es difondrà a la 
ciutadania  i a la resta d’agents locals; s’informarà a aquests agents de les propostes que 
siguin de la seva competència i des de la Paeria afavorirem les mesures i accions que ens 
corresponguin i farem la valoració i seguiment de les accions mitjançant la corresponent 
comissió de seguiment. Durant l’elaboració del Pla s’han fet també moltes coses (les explica 
amb detall). Agraeix la tasca duta a terme per les entitats i pels  tècnics de les 
administracions que han participat; especialment ho fa a les dues tècniques que des de 
l’Ajuntament han coordinat tot el projecte.   
 
 
 
Punt núm. 20. CONCESSIÓ DE MICROCRÈDITS PER A DONES EMPRENEDORES, 
CONVOCATÒRIA 2008 
 
La Sra. Obis considera que és molt important la concessió d’aquests microcrèdits; 
possibiliten que moltes dones sense recursos puguin emprendre projectes laborals pel seu 
compte.  Explica les dades facilitades pel Banc Mundial de la Dona sobre l’impacte dels 
microcrèdits en la vida de les empresàries espanyoles (creació de llocs de treball, 
autoocupació, etc.).  Facilita també dades sobre el gran creixement de l’import dels 
microcrèdits en l’àmbit de l’Estat i en l’àmbit internacional. Els estudis fets a Catalunya 
preveuen un increment de la demanada en els propers tres anys. A Lleida mai s’ha exhaurit 
la partida destinada a microcrèdits (aquest any s’han consolidat 160.000 euros sobre 
300.000 euros previstos). El grup de CiU demana una major difusió per tal d’arribar al major 
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nombre possible d’interessades. Celebra que sigui l’Ajuntament qui ofereixi  aquest servei;  
tot i això creu que caldria fer un estudi per saber quin és el motiu pel qual la partida 
destinada no s’exhaureix . Potser caldrà buscar noves fórmules per promocionar-los.  
 
La Sra. Brocal explica que aquest any s’han  informat favorablement 12 projectes, per un 
import de 162.000 euros. En la Comissió Informativa van prendre nota de la proposta de 
millora de les fórmules de difusió de la convocatòria dels microcrèdits. Actualment es difonen 
les convocatòries mitjançant seguiment de consultes (que després donaran lloc a informació 
personal), per via informàtica a entitats, en la web de la Regidoria, fent rodes de premsa, fent 
actes protocol·laris en la signatura dels convenis, publicacions a la revista de la Paeria, 
informació a la web de l’IMO, en els cursos de formació de l’IMO, mitjançant el Consorci de 
Promoció Econòmica, etc. Està també previst fer un encontre per posar en comú les 
experiències dutes a terme i crear un espai estable de relació entre les emprenedores. Totes 
les accions permetran conèixer més i millor els negocis promoguts amb els microcrèdits i 
animar a noves emprenedores. Diu també que seran benvingudes totes aquelles idees que 
vulguin aportar els grups municipals.   
  
 
Punt núm. 25. APROVACIÓ I INICI DE LA LICITACIÓ DE LA SEPARATA FASE 0 DEL 
PROJECTE D'URBANITZACIÓ DEL PARC CIENTÍFIC I TECNOLÒGIC 
AGROALIMENTARI DE LLEIDA AL TURÓ DE GARDENY 
 
La Sra. Bergés explica que el seu grup ha demanat reiteradament que s’impulsi el procés 
d’urbanització i la millora dels accessos a Gardeny. La Sra. Camps, en la Comissió 
Informativa, va reconèixer que no existia calendari. Estem en la fase 0 i no sabem quantes 
fases hi haurà. Es contractarà 1,5 milions d’euros sobre un total de12 milions que és el cost 
del projecte sencer. Tornem a anar coixos en aquesta matèria, davant la perspectiva 
anunciada per l’alcalde de l’’existència d’un gran nombre de llocs de treball. No hi ha data 
d’inici per a la realització de l’accés al turó des de la Mariola. Demana que aquest projecte 
s’executi, però dins d’una planificació global. És molt important que quan una empresa arribi 
a Gardeny vegi que les condicions de serveis estiguin totalment resoltes. Diu que el 
restaurant dels Templers no s’ha pogut fer perquè no hi ha llum. Se n’alegren molt de la 
defensa que ha fet l’Alcaldia del concepte d’equipament per al turó. No coincideixen a valorar 
positivament el preu pagat. L’any 2005 l’alcalde va dir que a partir de l’any 2008 es podrien 
fer operacions immobiliàries a Gardeny. Se n’alegren molt d’aquest canvi tan contundent i 
clar. ERC no ha volgut especular mai amb Gardeny i sempre ha posat totes les traves 
possibles perquè no s’hi fessin. Demana que (potser amb els recursos que s’han anunciat al 
començament de la sessió) l’execució dels accessos i la urbanització de Gardeny vagi més 
ràpid que la implantació de les empreses.    
 
El Sr. Zapater diu que al Plec de clàusules particulars que regula aquesta licitació hi ha un 
obstacle que pot portar problemes: el fet de no preveure en aquesta primera fase l’execució 
del nou accés.  A curt termini hi pot haver força problemes, atenent el seguit de serveis als 
quals afecta aquesta obra. Espera que aquest fet sigui reconsiderat per l’equip de govern i 
per això el Grup del PP s’abstindrà de votar en aquest punt. 
 
El Sr. Guallar anuncia que el vot del seu grup serà afirmatiu. Cal fer aquesta fase 0. Potser 
si s’hagués resolt d’una altra manera el concurs de l’edifici Innova, ara estaríem aprovant les 
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fases 1 i 2. Explica que en la Comissió Informativa es va obrir un debat entre els grups en 
relació amb els accessos al turó.  La resposta de la Sra. Camps va ser molt sincera: no hi 
haurà cap altre accés a curt termini. S’està treballant en la semirotonda  del passeig de 
Ronda; l’accés de la Mariola està inclòs en una UA i no hi ha diners per executar-la per 
expropiació i, en darrer lloc, s’està estudiant l’accés per la carretera de Saragossa. El Grup 
de CiU demana que s’accelerin al màxim les obres d’urbanització i que es millorin els 
accessos. Hi ha una previsió immediata de 1.000 treballadors al Parc. Molts d’aquests llocs 
no són nous, són reubicacions que han decidit –amb molt bon criteri-  anar al PCiTAL. Diu 
que ningú ha parlat d’especular amb Gardeny. El concurs de l’edifici Innova (promogut pel 
Govern) no era especulació. La defensa dels recursos procedents de l’Innova és perquè la 
urbanització es faci al més aviat possible. El Grup de CiU mai ha volgut especular amb el 
turó i considera que el projecte de Gardeny està molt ben orientat, tot i que tenim alguns 
endarreriments en l’execució. Cal també tenir en consideració el volum de vehicles que 
generarà la caserna provisional de la Guàrdia Urbana.  
 
El Sr. alcalde diu que el concepte d’especular s’aplica a aquells que juguen amb el valor 
futur com a variable a tenir en consideració, en comptes del valor-resultat social que és el 
que es persegueix en aquest cas.  
 
La Sra. Camps es mostra sorpresa per les conclusions que ha tret el Sr. Guallar del que va 
dir en la Comissió Informativa; interpretació diferent a la feta pel Grup d’ERC. No ha dit que 
mai es farien els altres accessos a Gardeny. Va dir que aquest projecte és una primera fase 
del projecte d’urbanització.  Les fases hi són no només per una qüestió de recursos 
econòmics, sinó també perquè caldrà que s’executin en funció de les necessitats de 
Gardeny. Ara cal urbanitzar l’interior de la zona d’artilleria. Les altres fases es faran quan 
calguin, quan les necessitats de Gardeny així ho demandin. Cap edifici del turó no ha pogut 
obrir per manca de serveis. Quan ha calgut s’han fet instal·lacions provisionals. En aquesta 
primera fase es planteja fer, amb caràcter definitiu, les portades d’aigua, llum i drenatge a la 
part principal on ara es concentra l’activitat a Gardeny. S’urbanitzarà el pati interior, es faran 
els vials d’accés i un pàrquing de 400 places. Sobre els accessos, ara es necessita 
descol·lapsar l’entrada per Ronda; actualment no hi ha cap altre col·lapse a Gardeny. La 
rotonda del passeig de Ronda es farà l’any vinent. Es va urbanitzant en funció de les 
necessitats, de forma successiva. S’està treballant en els altres accessos, principalment el 
de la Mariola; d’aquest s’està fent el projecte, que té una dificultat afegida per qüestions 
urbanístiques. S’intentarà resoldre per quan calgui fer aquell accés.  
 
La Sra. Rivadulla intervé per dir que els missatges de l’equip de govern, sobre aquesta 
qüestió, són contradictoris. En la CI es va dir que l’accés de la Mariola, de moment no es 
faria. Es va comentar que afectava propietats petites, que trigarien molt a ser expropiades. 
Un dia després el Sr. alcalde va dir que l’accés per la Mariola es faria l’any proper. Hi ha 
desconcert perquè els missatges del Govern són diferents. Creu que cal mantenir un equilibri 
entre el que fem a Gardeny i el que fem a la resta de la ciutat. Sobre el contingut i el caràcter 
de les investigacions del PCiTAL, en relació amb el món agroalimentari, comenta que l’any 
passat l’ETSEA va publicar les patents creades en aquest àmbit. Seria bo fer una avaluació 
d’aquests treballs per saber si l’esforç que fa la ciutat en el parc dóna els fruits adequats en 
benefici del conjunt de la ciutadania en general. Hem de saber i avaluar quantes patents 
surten del PCiTAL.  
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El Sr. alcalde explica que els parcs científics han de presentar al Ministeri d’Innovació i 
Universitats el seu grau de desenvolupament; el Ministeri qualificarà els parcs de tot l’Estat i 
serà la primera avaluació que la UdL (vinculada al parc) haurà de superar. Està, doncs, 
completament d’acord que es facin aquestes avaluacions. Considera que no hi ha 
contradiccions entre les seves declaracions i les de la Sra. Camps. Aquesta va explicar les 
complicacions del procés expropiatori que caldrà fer per a l’accés de la Mariola; es va alertar 
de la dificultat existent, però mai no es va dir que no es faria. La diferència va ser només de 
posar el punt d’atenció en una qüestió (la necessitat de fer l’accés) o en una altra (les 
dificultats que hi ha per dur-la a terme). 
 
La Sra. Rivadulla agraeix la informació de l’Alcaldia i demana que s’informi els grups del 
resultat de l’avaluació del PCiTAL, per tal de poder tenir elements per avaluar-ne la marxa i 
l’evolució. El Sr. alcalde respon que així ho faran. 
 
La Sra. Bergés recorda la pregunta que va formular el seu grup a la Comissió Informativa 
sobre el tema dels accessos a Gardeny. De la resposta van interpretar que no hi havia data 
per fer-la;  no van interpretar que no es faria. En alguns casos s’havien donat dates de la 
possible obertura de l’accés de la Mariola. Ara no hi ha cap data concreta. Considera 
innegable que els serveis bàsics de Gardeny (aigua, gas, electricitat, etc.) s’han de fer 
encara que no estiguin tots els edificis acabats o l’ocupació no sigui total. No creu que sigui 
positiva la solució de les instal·lacions provisionals o temporals. Creu que els accessos i la 
urbanització han d’estar preparats per tal que l’empresari que vulgui venir a Gardeny (i que hi 
vulgui invertir) trobi fetes totes les infraestructures. Creu que va quedar clar que en el cas 
dels accessos i la urbanització no hi ha cap calendari per a l’execució  de les diverses fases. 
Caldria establir un calendari i buscar els recursos escaients per executar aquestes obres.  
 
El Sr. Guallar agraeix a la Sra. Rivadulla que hagi confirmat que en la Comissió Informativa 
es va dir que no hi havia calendari per fer les obres sobre les quals s’està  debatent. Es va 
dir que l’accés per la Mariola anava per  llarg, estava previst al PGM com a una Unitat 
d’actuació a desenvolupar pels privats; per part de l’Ajuntament no hi havia recursos ni cap 
previsió a curt termini per executar aquest accés. Al cap de dos dies el Sr. alcalde feia una 
previsió més propera en el temps. Reitera que hi ha una contradicció i reitera també la 
necessitat de prioritzar la construcció d’un nou accés a Gardeny.  
 
La Sra. Camps diu que en aquest tema no ens acabem de posar d’acord. Reitera que la 
fase principal avui en dia és la que volem executar amb aquest acord,  és la que dóna 
serveis als vials principals. Aquests serveis completen els necessaris per als cinc edificis que 
s’estan fent i els que està previst dur a terme. Els altres són vials exteriors connectats als 
futurs accessos. La prioritat és donar servei als edificis que hi ha actualment. Els serveis que 
s’han fet de manera provisional estan fets i presten la seva utilitat. Ningú s’ha quedat sense 
aigua, llum o clavegueram a Gardeny. Recorda que no fa gaire s’ha licitat tota la xarxa de 
col·lectors de Gardeny, cosa que suposa una inversió de més de 3 milions d’euros finançats 
pels Fons de Cohesió. Aquesta és la previsió per dotar de serveis permanents, pel 
creixement futur (a 25 anys) del turó. Les altres fases es poden fer, és cert, però no resolen a 
curt termini cap dels problemes existents. La cosa més lògica és anar licitant per fases, 
atenent la complexitat dels projectes i el seu import en dependrà de com avancin les obres, 
del finançament, de les expropiacions, etc. Importa donar servei i solucions a la gent que 
està a Gardeny.  Ara podem aconseguir que, quan entrin en funcionament els nous edificis, 
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tots disposaran  els serveis necessaris.  
 
 
Punt núm. 26. APROVACIÓ DELPROJECTE MODIFICAT NÚM. 1 D'URBANITZACIÓ DEL 
PLA ESPECIAL DE L'ESTACIÓ DE LLEIDA, TRAM ENTRE EL PONT DE LES CORTS 
CATALANES I EL PONT DELS COMTES D'URGELL 
 
El Sr. Zapater explica les dades del projecte i el sobrant que hi havia en el moment de 
finalitzar les obres. Aquest fet hauria de ser un motiu de satisfacció, especialment en 
moments com aquest. Avui es proposa destinar aquest romanent a fer una actuació 
complementària en el mateix àmbit. No creu positiu que s’hagi reduït pressupost en mobiliari 
urbà (fins a un 70%) o en l’enllumenat (fins al 53%). No creu convenient que la reducció de 
despeses es faci sobre elements bàsics. Per aquest motiu i per coherència amb votacions 
precedents se n’abstindran.  
 
El Sr. Gavín diu que hi votaran a favor. Agraeix i felicita l’equip de govern per haver adoptat 
aquesta resolució. Recorda que el seu grup va presentar una moció, l’any 2006, en que 
demanaven que s’acabés aquesta urbanització també pel tram del Segon Passeig de Ronda, 
que es troba en un estat molt deteriorat. Veu positiva la proposta, tot i que al seu dia no va 
ser acceptada la moció a la qual ha fet referència. 
 
La Sra. Camps agreix el suport dels grups. Considera que el projecte no perd cap qualitat 
per l’estalvi que s’ha fet. Calia optimitzar els projectes i estalviar sense minvar la qualitat del 
conjunt i dels materials. Calia completar la urbanització pendent fins a la plaça d’Europa.  
Considera que aquesta obra beneficiarà molta gent i reitera l’agraïment als grups.  
 
 
Punt  núm. 35.  MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU RELATIVA A LA CESSIÓ DE 
TERRENYS PER A LA CONSTRUCCIÓ D'UN CAP AL BARRI DE MAGRANERS I 
ALTRES ACORDS COMPLEMENTARIS 
 
El Sr. Guallar vol agrair el suport de tots els grups, especialment el de l’equip de govern. 
Creu que aquesta moció ajuda el Govern en relació amb els compromisos compartits. 
Demana que tot i que no s’ha incorporat a la moció final, es tingui en consideració la 
possibilitat d’obrir un consultori.  
 
El Sr. alcalde diu que l’interès per dotar de serveis sanitaris al barri de Magraners és comú.  
Fa molt temps que es negocia amb el Departament de Salut i es continuarà treballant en 
aquest sentit.   
 
 
Punt núm. 36. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP RELATIVA A SOL·LICITAR EL 
RECONEIXEMENT, PER PART DE LA UNESCO, PER AL CONJUNT MONUMENTAL DEL 
TURÓ DE LA SEU VELLA COM A PATRIMONI MUNDIAL 
 
El Sr. Zapater agraeix el suport de tots els grups i vol fer un especial reconeixement a 
l’Associació dels Amics de la Seu Vella, que han estat un gran motor en la promoció nacional 
i internacional de la Seu Vella.  
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Punt núm. 37. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU RELATIVA A LA POSADA EN 
MARXA D'UNA FINESTRETA ÚNICA DE TRAMITACIONS PER A PIMES 
 
El Sr. Gavín recorda que s’ha parlat en els darrers plenaris sobre el moment difícil que 
travessa l’economia mundial, la del nostre país i la de la nostra ciutat. Recorda també que en 
el Ple de l’estat de la ciutat van presentar un bon conjunt de mesures per combatre la crisi en 
l’àmbit local. Aquesta era una de les mesures proposades. Ara creu que s’ha posat en 
evidència la importància d’aquesta proposta. És una petició, un clam, de molts gremis, 
sectors econòmics, etc. Es perden molts recursos i molt de temps, la tramitació és massa 
lenta i complexa. En la moció es demanen tres coses. En primer lloc, que es faci una 
finestreta única per a la tramitació de les PIMES; hem de fer el màxim esforç per agilitar-ho. 
El segon punt planteja simplificació i agilització de la tramitació; aplicació de noves 
tecnologies. Això també suposaria un estalvi per a l’Administració. En tercer lloc es demana 
una reunió del Consell Econòmic i Social; aquest òrgan de participació ha de servir perquè el 
sector econòmic de la ciutat pugui fer aportacions, donar idees en la lluita contra la crisi o per 
a la simplificació administrativa. Cal sumar esforços i deixar de banda la política de baixa 
volada. Tot això amb esperit de generositat i d’obertura; fent feina eficaç que faci front als 
reptes actuals.  
 
La Sra. Rivadulla diu que votaran a favor de la moció. Les PIMES generen el 80% de 
l’ocupació al nostre país. Totes les mesures que facilitin el seu funcionament i que evitin 
traves burocràtiques. Serà bo. La finestreta única és una eina d’eficiència i d’estalvi. Creu 
oportú el punt número 3. El Sr. alcalde s’ha reunit amb l’empresariat i és bo que també 
participin d’aquest diàleg els grups municipals mitjançant  un òrgan de debat, com és el 
Consell Econòmic i Social.  
 
El Sr. Mitjans diu que el seu grup també donarà suport a la moció. No només pel fet de la 
situació actual de crisi, sinó perquè les mesures de simplificació són sempre necessàries. 
Qualsevol cosa que faciliti la gestió de les empreses (i les dels ciutadans en general) serà 
positiva. És bo que tothom pugui saber en qualsevol moment com està un tràmit que fa 
davant l’Administració.  
 
El Sr. Zapater diu que hi votaran a favor perquè comparteixen el fons i la forma de la moció 
presentada.  
 
La Sra. Mínguez diu que demanaran la votació separada dels punts 1 i 2, per una banda, i 
del punt 3 per altra. S’estan fent moltes més coses de les que es proposen en els dos 
primers punts. Votaran a favor del punt 3; seguint la línia dels contactes que  s’estan fent 
amb empresaris i representants del món social. Creu que el concepte de finestreta única és 
obsolet; tots els ajuntaments estem treballant  en el model del e-govern, que és el model que 
correspon al segle XXI.  Implica la simplificació dels processos, un canvi en el model de 
gestió i també un canvi en el model cultural de les persones. S’està treballant per part 
d’ACCÉS, s’està fent una reenginyeria de processos des del punt de vista urbanístic, de 
l’àrea econòmica i de la de recursos humans (explica el procés d’estudi). Som un dels 
ajuntaments capdavanters en aquest sector. No cal mocions per dur aquesta tasca, ja que la 
Llei 11/2007 ens obliga. Aquesta obligació no és una càrrega,  sinó que reforça la línia de 
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treball que es ve desenvolupant des de fa anys.  En aquest moment el ciutadans disposen 
d’uns 600 tràmits online, que permeten resoldre moltes gestions des de l’ordinador dels seus 
domicilis o dels llocs de treball. També es poden fer gestions mitjançant el telèfon mòbil o 
trucant al 010. Tots els ciutadans que tenen signatura digital o DNI electrònic disposen de la 
carpeta ciutadana. S’està treballant també en les carpetes adreçades a les empreses. 
Explica el servei de l’hostessa telemàtica Berta que, per exemple, selecciona tots els 
processos que una PIME hauria de tenir en consideració. Tenim la informació, les eines  i 
s’està treballant per a la simplificació dels processos des de fa anys.  
 
El Sr. Gavín manifesta la satisfacció perquè el punt tercer compti també amb el vot de 
l’equip de govern; agraeix també el suport de la resta de grups al conjunt de la moció. No 
comparteix la justificació del vot en contra del PSC; creu que hi ha una manca de sintonia 
entre l’explicació de la Sra. Mínguez i allò que expliquen les associacions empresarials o els 
gremis (fa referència a algun d’aquestes comentaris i les dificultats en què es troben). Fa 
referència a la darrera nota de premsa de la Paeria en relació amb la reunió que va tenir el 
Sr. alcalde amb els empresaris; en llegeix una part d’aquesta nota en la qual l’Alcaldia es 
comprometia a agilitar les tramitacions administratives. Creu que votar en contra dels dos 
primers punts de la moció és contradictori amb les manifestacions fetes públiques sobre la 
qüestió. Espera que la reunió del Consell Econòmic i Social pugui ser útil per avançar en allò 
que avui no hem pogut avançar.  
 
El Sr. alcalde diu que no hi ha cap contradicció entre el manifestat als empresaris i la posició 
del Govern vers aquesta moció. L’Ajuntament de Lleida és un dels capdavanters en 
l’aplicació de tecnologies en la gestió de tràmits mitjançant la xarxa. Explica que el concepte 
de finestreta única ha evolucionat i es pretén que comprengui diverses administracions 
públiques. Quan els empresaris demanaven agilització dels tràmits es feia referència als que 
no neixen i moren íntegrament en l’àmbit de l’Ajuntament. Per tramitar una llicència relativa a 
una activitat sempre hi ha implicades altres administracions; la finestreta única ha d’estar 
comunicada gairebé sempre amb la Generalitat, hi ha d’haver passarel·les entre les 
administracions. Votaran en contra dels dos primers punts perquè entenen que aquestes 
tasques s’estan fent, amb independència de la moció; reitera que com a líders en aquesta 
matèria. Cal progressar en què la nostra web faci de finestreta en relació amb les altres 
administracions i així ho estem fent. Manifesta la voluntat de debatre totes aquestes 
qüestions al Consell Econòmic i Social.  
 
Punt núm. 38. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ICV-EUiA RELATIVA A TRÀNSIT I 
MOBILITAT 
 
La Sra. Rivadulla diu que aquesta moció ve motivada per la preocupació causada pels 
accidents que s’estan produint darrerament a la ciutat. És oportuna, però no oportunista. 
Explica que va demanar en la Comissió Informativa del mes d’octubre que li fos facilitada la 
relació de tots els accidents de transit que s’han produït a la ciutat, quines eren les persones 
afectades i el tipus d’afectació. La Sra. Mestres va facilitar aquesta  informació, tot i que hi 
mancaven les circumstàncies en què es van produir els accidents i si els ferits eren vianants, 
ciclistes, usuaris de transports, conductors, etc. Creu que és millorable el trànsit a la nostra 
ciutat, des del punt de vista de la seguretat a la qual tenen dret els ciutadans. Llegeix el tex 
íntegre dels quatre punts de la moció. Creu que les propostes van en la línia de millorar el 
dret a la seguretat viària. 
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El Sr. Mitjans diu que donaran suport a la moció, tot i que algun dels punts podria ser 
discutible. Qualifica  el problema de la seguretat vial com a greu. Considera que en el 
moment de determinar la velocitat dels carrers caldrà tenir en consideració la claredat en la 
regulació i  que els controls de radar siguin al més adequats possible (en relació amb el 
moment o amb la situació). Planteja la possibilitat de posar controls automàtics. En aquesta 
matèria sempre es bo que es posin totes les mesures possibles.  
 
El Sr. Zapater diu que el seu grup comparteix la necessitat de controlar la velocitat en 
relació amb la seguretat de les persones.  
 
El Sr. Guallar manifesta que la preocupació que fonamenta la moció és compartida per tots 
els membres de la corporació i per tota la ciutadania. La seguretat vial és una preocupació 
de tots.  No tenen clar el posicionament en relació amb el punt tercer de la moció. Reconeix 
el treball fet amb la instal·lació dels passos elevats de vianants, però no estan tant d’acord 
amb l’establiment de límits de velocitat en els termes tan  genèrics com es proposa en el 
punt tercer; per aquest motiu s’abstindran de votar-lo. El Codi de circulació ja preveu una 
limitació general de 50 quilòmetres / hora; a aquesta velocitat, amb els vehicles actuals, hi ha 
temps de maniobra i de reacció. Posar limitacions de 20 o 30 quilòmetres /hora, en zones on 
només són necessàries durant uns moments al dia, no és prou convenient. Pot ser més 
efectiu situar un agent de la Guàrdia Urbana en els moments més conflictius.  
 
La Sra. Camps creu que en el fons estan pràcticament d’acord tots els grups. La majoria de 
les qüestions proposades ja s’estan fent, d’altres s’estan incrementant i altres estan en 
execució i millora constant. El marc d’actuacions  futures el determina el Pla de mobilitat; la 
propera Junta de Govern n’encarregarà la  redacció, en funció de l’acord al qual s’ha arribat 
amb l’Autoritat del Transport de Lleida (el treball serà cofinançat). El Pla marcarà la jerarquia 
dels carrers i la delimitació de zones. En els accessos a centres escolars s’ha determinat 
limitacions de velocitat, mitjançant zones 30, amb elements urbanístics complementaris 
(ampliació de voreres, bandes rugoses, etc.).  
 
La Sra. Rivadulla agraeix als grups el posicionament favorable en relació amb la moció. 
Sobre les prevencions del grup de CiU al contingut de punt tercer diu, que el Pla de mobilitat 
ha de marcar quines són les zones de trànsit pacificat (zones 20 – 30). Creu que hauran 
d’afectar  molts carrers de la ciutat. Això ens permetrà tenir carrers més segurs, un espai 
públic més compartit i  menys contaminació ambiental i acústica. Hi ha carrers molt curts que 
poden admetre molt bé la reducció de velocitat i el trànsit pacificat.  Aquest fet millora la 
qualitat de vida dels ciutadans de l’entorn. Les ciutats modernes treballen en aquest sentit.  
Hi ha una part del parc mòbil de la ciutat que no disposa de les mesures de seguretat més 
modernes i en totes les vies de velocitat alta es supera sempre el límit legal. Reitera 
l’agraïment als grups.  
 
 
Punt núm. 39. MOCIÓ D'ICV-EUiA, CiU I ERC RELATIVA A DONAR COMPLIMENT A 
TOTS ELS ACORDS APROVATS EN ELS PLENS MUNICIPALS 
 
La Sra. Rivadulla diu que aquesta moció és una clara mostra de la bona fe dels grups de 
l’oposició, que han presentat en aquest Ple 9 mocions, tot i que per altra banda hem de 



 
 
 
 
 
 

 43

denunciar que els acords no es compleixen. Demana una major predisposició de l’equip de 
govern en el compliment dels acords plenaris. Es remet als acords que consten en la part 
expositiva de la moció, als quals caldria afegir els precs i les preguntes que s’han formulat en 
les sessions plenàries i en les comissions. Comenta acords relatius a la creació d’una 
comissió en favor de la bicicleta; la informació sobre les incidències en el subministrament de 
FECSA – ENDESA; sobre l’habilitació de llocs d’estacionament per a ciclomotors; sessió 
monogràfica sobre els guàrdies de barri; terrenys per a l’Associació d’Amics dels Animals del 
Segrià; element vertical per a les cigonyes a la plaça de Cervantes; informació sobre l’1% de 
les despeses d’ILNET per saber quan s’ha de destinar a la campanya  informativa i a 
l’enquesta de satisfacció ciutadana; manca d’aprovació de l’ordenança de protecció de 
l’arbrat i dels espaïs verds; previsions d’execució del Pla d’inclusió social i de les  dotacions 
pressupostàries; mesures d’austeritat no complides, pàgina web i comunicacions 
institucionals; les barreres arquitectòniques de l’avinguda del Blondel; el trasllat de la 
Conselleria d’Agricultura; l’ Institut de Cappont; el pla per dignificar les tombes dels 
represaliats de la dictadura; els autobusos llançadora ; les concessions municipals, etc. 
Considera que són exemples d’acords no complerts i llegeix íntegrament la proposta 
resolutiva de la moció.  
 
La Sra. Camps diu que el Grup del PSC rebutjarà la  moció que considera un batibull de 
coses sense relació. No creu que pugui haver bona fe quan es diu que no s’està complint 
cap dels acords que adopta el Ple, cosa que no és en cap cas ajustada a la realitat. De totes 
les propostes comentades, dos tenien un termini de compliment: la finalització de l’any 2008, 
moment que encara no ha arribat. La resta de propostes no tenen un termini fixat de 
compliment. El primer punt de la moció és contradictori: posa termini d’execució a uns acords 
que no en tenien. Els acords del Ple s’executen sempre que es pot i no hi ha impediments 
que ho impossibilitin (pressupostari, urbanístics, etc.). Explica que en el cas de FECSA – 
ENDESA es van facilitar les dades demanades en el Consell Econòmic i Social.  La majoria 
de les mocions aprovades pel Ple s’han complit. En queden algunes de pendents per les 
causes abans esmentades. Els precs i les preguntes no són mocions, no tenen el mateix 
caràcter i validesa. Considera que el segon punt de la moció ja s’està complint, sempre que 
és possible. 
 
La Sra. Rivadulla recorda que els grups de l’oposició van presentar al Ple d’abril una moció 
per demanar el compliment  dels acords del Ple; que també va ser rebutjada. Diu que si el 
Govern considera que  el contingut d’una moció no és realitzable, no té perquè votar-hi a 
favor. Allò que es vota s’ha de complir. Va preocupar-la  tenir informació sobre unes 
declaracions del regidor de Participació Ciutadana en que va dir que les mocions no servien 
per a res o va relativitzar el seu valor (especifica que no ho va escoltar directament, sinó que 
li ho van comentar).  Hi ha un Govern que governa i una oposició que fa la tasca de control i 
una tasca propositiva. Els acords de Ple són per complir-los. Tenir la majoria no dóna la raó 
per ella mateixa, especialment la raó democràtica. Reitera la petició a l’equip de govern de 
complir els acords del Ple.  
 
El Sr. alcalde diu que les mocions que generen obligacions econòmiques no són executives 
per se, ja que hi manca l’informe preceptiu de la intervenció. Les manifestacions de voluntat  
o les declaracions de principis suposen un compromís moral del Govern.  
 
El Sr. Gómez vol puntualitzar les afirmacions de la Sra. Rivadulla en relació amb les 
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declaracions fetes a Lleida TV. Es remet a la dita popular de: “si vols mentir, diu el que t’han 
dit”. En  cap moment ha negat l’efectivitat i la importància de les mocions; en el debat d’una 
tertúlia el que va fer va ser destacar la importància de la gestió municipal, no pas de les 
resolucions.  
 
La Sra. Bergés diu que  era present a la tertúlia esmentada i que les declaracions que va fer 
el Sr. Gómez són les que s’han comentat. 
 
La Sra. Camps reitera que la immensa majoria de les mocions es compleixen. De totes les 
esmentades per la Sra. Rivadulla només n’hi ha dos que no s’han executat i tenien termini 
per a dur-les a terme ( i l’any encara no ha acabat). També insisteix que els precs i 
preguntes tenen una condició diferent. Està d’acord que la majoria no dóna per si mateixa la 
raó, però tampoc li’n dóna  no tenir-la.  
 
La Sra. Rivadulla diu que moltes de les mocions que ha esmentat no comporten cap 
despesa econòmica. Proposa que una persona neutral (el cap del Gabinet d’Alcaldia, per 
exemple) faci un estudi de la situació de les mocions i quines poden fer-se efectives sense 
que comportin cap despesa econòmica. 
 
El Sr. alcalde insisteix en la voluntat del Govern de complir els acords del Ple. Algun dels 
acords explicats estan en tràmit  de compliment. No tot és blanc o negre. Hi ha la voluntat de 
complir, dins de les possibilitats reals. 
 
 
Punt núm. 40. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ICV-EUiA RELATIVA A DENÚNCIES 
PER MANCA DE MANTENIMENT DE LA VIA PÚBLICA EN CONDICIONS DE 
SEGURETAT; PROTOCOL D'ACTUACIÓ 
 
La Sra. Rivadulla explica que la causa de la moció és la informació facilitada per persones 
que han sofert caigudes a la via pública pel mal estat del paviment o dels vials. Va deduir 
que no tenien un coneixement clar sobre les possibilitats de fer reclamacions i com i on 
s’havien de plantejar. De vegades la reclamació no és patrimonial, sinó que es pretén 
informar l’Ajuntament sobre el mal estat d’un punt determinat de la via pública o del mobiliari 
urbà. L’objectiu de la moció és que la ciutadania sàpiga que té dret a reclamar quan hi ha 
una actitud negligent de l’Administració o de les empreses que treballen per ella. El punt 
segon demana l’establiment i la difusió d’un protocol d’actuació en cas de reclamacions no 
patrimonials. Vol creure que immediatament que es denuncia un accident es fa la correcció 
del defecte. Demana que la informació es trameti a la Guàrdia Urbana per tal que faci una 
estadística d’incidències d’aquest tipus. De les dades facilitades es desprèn que el nombre 
d’indemnitzacions reconegudes és molt baix (2 sobre els expedients tramitats dels que es 
disposava informació). Creu que els grups han de saber les causes per les quals es 
deneguen les indemnitzacions demanades. 
 
El Sr. Mitjans diu que estan d’acord amb la moció llevat del primer punt, en el què 
s’abstindran de votar. S’està acabant d’elaborar el reglament de publicacions de la Paeria i 
en el qual constaran les formes de fer públics els telèfons i adreces d’informació. Amb la 
resta estan d’acord per tal de facilitar la tasca informativa vers els ciutadans.  
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El Sr. Zapater diu que hi votaran afirmativament. 
 
La Sra. Rodríguez diu que el seu grup votarà a favor de la moció. Considera que hi ha molts 
llocs a la ciutat on s’han produït caigudes i no s’ha fet cap arranjament posteriors (esmenta 
com a exemples les places de Sant Joan o de Sant Francesc).  
 
El Sr. Gómez diu que el Grup del PSC votarà en contra de la moció. Estan d’acord amb 
l’esperit de la proposta, però la realitat és que l’Ajuntament està fent tot allò que es demana. 
Seria una moció reiterativa. Diu que qualsevol persona que s’adreci a l’OMAC o al número 
010 rebrà la informació necessària per fer la seva reclamació o queixa. Aquestes eines 
informatives es publiciten periòdicament en els mitjans municipals. Les estadístiques i les 
informacions demanades hi són i per això la Sra. Rivadulla n’ha pogut tenir accés; estan a 
l’abast i la disposició de tots els grups.   
 
La Sra. Rivadulla discrepa d’allò dit pel Sr. Gómez. L’estadística que li han facilitat no és 
completa. Està convençuda que les queixes que es presenten només suposen un 
percentatge (un 30%) de les caigudes reals que es produeixen a la ciutat. Explica el terme 
de seguretat laboral conegut com a “accident blanc” (aquell que no provoca lesions però que 
té una causa determinada i que continua en el temps). Lamenta no tenir el suport del Grup 
del PSC.  
 
 
Punt núm. 41. MOCIÓ D'ERC SOBRE LA TRANSPOSICIÓ DE LA DIRECTIVA 
2006/123/CE DE SERVEIS EN EL MERCAT INTERIOR 
 
La Sra. Bergés explica que el tex de la moció és extens, ja que conceptualment abasta 
molts àmbits. L’objectiu general és tenir un posicionament municipal davant la transposició 
de la Directiva 2006/123/CE, que cal fer abans de final del 2009. Aquesta norma té objectius 
que poden afectar el model comercial de Catalunya i hi ha preocupació al sector. L’equilibri 
del sector al nostre país pot ser molt diferent al d’altres. Defensa el paper que ha tingut el 
comerç en la configuració de les nostres ciutats (compactes, cohesionades i amb comerç 
integrat en la trama urbana). Considera que la normativa catalana en aquesta matèria ha 
estat gairebé sempre consensuada i cal mantenir aquesta capacitat per determinar el 
creixement comercial, la seva ubicació en el territori i la funció que el territori  ha de tenir en 
els diferents sistemes territorials de Catalunya. A l’Estat es pretén crear un marc homogeni 
sobre la implantació del comerç i creu que cal defensar les competències exclusives que la 
Generalitat té sobre aquesta matèria. Llegeix la part dispositiva essencial dels acords de la 
moció.  
 
La Sra. Rivadulla diu que la moció és difícil, tracta una qüestió de fons sobre l’estructura del 
comerç. Comparteix amb ERC la defensa del comerç tradicional, que també serveix com a 
eina per fer ciutat. Discrepa amb el que qualifica d’excessiu proteccionisme en el model 
comercial del grup proponent de la moció. La nostra ciutat està madura per assolir altres 
tipus d’instal·lacions que ens permetin ser un centre comercial important. Votaran a favor 
dels punts 1 i 2, s’abstindran de votar en la resta de punts. 
 
El Sr. Zapater diu  que el seu grup comparteix parcialment  la proposta de moció i no estan 
d’acord amb altres.  Per aquest motiu el posicionament del Grup del PP serà el de 
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l’abstenció al conjunt de la moció. 
 
La Sra. Obis diu que votaran a favor de tots els punts de la moció. Sempre han defensat 
l’aplicació de la Directiva de liberalització de serveis que en cap cas ha de suposar el 
trencament del model comercial de Catalunya. És necessari que la regulació sigui 
compatible amb el nostre model comercial, que fa molts anys que està demostrant que és 
eficaç i competitiu. Es pot mantenir l’equilibri dels formats actuals en consonància amb la 
Directiva, sempre mantenint les competències de Catalunya i respectant la diferent 
idiosincràsia del territori.  
 
La Sra. Arderiu diu que la proposta presentada és excessivament genèrica. L’equip de 
govern vol el millor per a la ciutat i per a Catalunya en matèria de comerç. Qualifica la moció 
de declaració d’intencions molt generalista. Tots estem d’acord a voler el millor, però 
qüestiona que calgui una moció com aquesta. Creu que es pretén buscar un titular 
d’informació. Diu que treballem plegats amb les associacions de comerciants, es milloren els 
mercats, es treballa per a la dinamització del comerç, es consensuen molts projectes i es 
desenvolupen molts projectes compartits (n’explica alguns exemples). Tenen molt clar 
l’objectiu de fer de Lleida una ciutat amb força aspiracions i cada cop amb més atractiu 
comercial. Es vol també preservar la identitat catalana en l’àmbit del comerç.  No creu 
necessari aprovar aquesta moció, atès que la Generalitat ja està treballant per la transposició 
de la Directiva i confien en el seu bon criteri. Reitera que la moció és massa genèrica.   
 
La Sra. Bergés agraeix el suport del Grup de CiU i el suport parcial de la Sra. Rivadulla. 
Està en total desacord amb les afirmacions del Grup del PSC sobre l’objectiu de la moció (un 
titular de diari) o sobre l’acusació del contingut massa genèric. El teixit comercial de la ciutat 
és molt important. El tema de la moció preocupa els comerciants i nosaltres com a 
representants del món local ens hem de posicionar. Es busca donar suport al sector del 
comerç i al model comercial de Catalunya. No creu que el text sigui genèric, sinó que s’ha 
intentat adaptar-ho a les necessitats de la ciutat. Es poden fer moltes coses en defensa del 
nostre model (explica diverses  actuacions concretes). Cal defensar que la ciutat mantingui el 
model de cohesió social també des de la perspectiva del comerç i de l’ordenació territorial 
del sector.  
 
La Sra. Rivadulla diu que les directives les transposen els estats, normalment de comú 
acord amb les comunitats autònomes mitjançant taules de coordinació. La transposició de 
les directives és competència estatal. La moció planteja, entre línies, un model comercial 
determinat que és (al seu criteri) excessivament proteccionista. En aquest moment no crec 
que aquest model sigui el millor.   
 
La Sra. Bergés diu que Catalunya pot transposar una directiva comunitària, com en el cas 
de la IAIA, que va ser una transposició directa de la normativa comunitària ambiental. Les 
comunitats autònomes amb competència sobre la matèria (com en el cas de Catalunya) 
poden fer-ho.  
 
El Sr. alcalde diu que està d’acord amb el darrer discurs de la Sra. Rivadulla. Creu que 
aquesta moció no persegueix res d’allò que diu. L’objectiu mediàtic i polític no té res a veure 
amb el redactat de la proposta. Cal llegir entre línies. Apareix desprès d’unes declaracions 
de l’alcalde sobre el model de comerç i  després de la intervenció desafortunada d’una 
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persona de la Conselleria. Aquesta moció no és una defensa del comerç del nostre país. El 
preocupa que en una moció de comerç no es parli dels consumidors i de la seva defensa. 
Parlar de cohesió social, de defensa del comerç tradicional i d’integració i vertebració; cap 
d’aquests valors és qüestionat per la Directiva comentada. Aquesta norma qüestiona el 
proteccionisme econòmic del comerç i  defensa la llibertat d’obertura d’establiments 
comercials; les limitacions han de ser només urbanístiques, de mobilitat o de sostenibilitat.  
Es qüestiona el proteccionisme comercial sobre la base únicament econòmica, que no 
existeix en altres àmbits. El preocupa que botigues tradicionals passin a ser franquícies. 
Creu que disposar de centres comercials i de grans magatzems farà que es desenvolupi més 
el model tradicional català (més que el model proteccionista que limita aquest tipus de 
superfícies comercials dins de la trama urbana). Un gran magatzem genera activitat en molts 
metres al seu voltant, amb comerç tradicional (no necessariament franquícies). Un centre 
comercial genera espai per al comerç tradicional, amb una atractivitat que supera la que es 
pot tenir en un marc general de franquícies. Les lleis proteccionistes frenen el 
desenvolupament comercial.  El primer component del PIB de Lleida és el sector dels 
serveis, un dels quals és fonamentalment el del comerç. No vol limitacions al 
desenvolupament del PIB a Lleida ni als moderns establiments comercials ben integrats en 
la trama urbana. Aquests establiments generen cohesió social, atractivitat per a la ciutat i 
que el moviment econòmic de Lleida no vagi a altres ciutats. Sense aquestes noves eines el 
comerç està condemnat a la desaparició o a la transformació en franquícies.  
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Número 1. El Sr. Mitjans formula una pregunta en funció de la resposta que va donar el Sr. 
Castillo a una altra pregunta feta el Ple passat, pel que fa a la reunió de la taula mixta de 
planificació educativa i el resultat sobre l’establiment de prioritats i la creació del nou IES de 
Cappont. 
 
El Sr. alcalde explica que ha parlat d’aquest tema en reiterades ocasions i que sempre ha 
deixat clar el posicionament municipal a favor que la direcció territorial d’Ensenyament 
inclogués aquest instituït en la planificació que han de dur a  terme. 
 
 El Sr. Castillo comenta que en la reunió de la taula mixta de planificació, pel que fa a la 
programació de futurs centres, es va acordar que la delegació de Lleida del Departament 
d’Educació demanés al Govern que es licitin els següents centres (descrits per aquest 
ordre):  en primer lloc el CEIP de la Mitjana, al barri de Pardinyes,  ampliable a IES; en segon 
lloc  l’Iinstitut Escola de Pinyana, al barri de Balàfia que serà un centre 3-16; en tercer lloc 
l’IES Parc de l’Aigua, per descongestionar les zones de la Bordeta i Cappont; en quart lloc 
l’IES de Cappont. Aquesta priorització acordada serà traslladada a la Conselleria que 
decidirà (per acord del Govern)  quin any es farà cada centre i quin serà l’ordre d’execució. 
La posició de l’Ajuntament va ser defensar la inclusió de l’IES de Cappont en la proposta. És 
el Govern qui prioritza i fixa els criteris. 
 
El Sr. Mitjans vol saber si es va plantejar la possibilitat que l’IES de Cappont fos una 
transformació del CEIP Frederic Godàs en un centre 3-18.  
 
El Sr. Castillo respon que no es va parlar d’aquesta possibilitat, ja que en reunions anteriors 
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van explicar que els centres 3-16 o 3-18 han de ser centres de nova creació. Es va plantejar 
al Departament que alguns centres propers es poguessin transformar en centres 3-18 (per 
evitar la doble preinscripció): el Departament va respondre que aquesta fórmula es reservava 
als centres de nova creació.  
 
Número 2. El Sr. Mitjans, fa una pregunta en referència al tema comercial. En aquestes 
dates nadalenques és quan es produeix major afluència de persones que venen a fer 
compres a la nostra ciutat (moltes d’aquestes persones provenen  d’altres llocs) i és quan 
també es produeixen problemes d’aparcament. Ara tenim una oportunitat de solucionar-ho:  
en una de les puntes de l’Eix Comercial,  al carrer Alcalde Costa 39 y següents hi ha un solar 
buit per un enderroc recent. Té uns 4.000 m2 que es podrien arranjar per fer un 
estacionament dissuasori (encara que fos de pagament). Suposaria una despesa mínima, 
recuperable amb pagament i que comptaria amb el vist i plau dels comerciants.  
La Sra. Camps explica que si fos possible es faria, ja que s’estan cercant altres solars al 
Centre Històric per a aquesta funció. Aquest solar es vol edificar de manera ràpida i  
concretament està previst fer un pàrquing de rotació. S’estan buscant altres solars i es vol 
arribar a acords amb els propietaris, per tal de destinar-los a estacionament temporal.  
El Sr. alcalde diu que s’afegeix al prec i  que si el període d’edificació fos prou llarg en 
relació amb les festes de Nadal, es podria negociar. 
El Sr. Mitjans esmenta, com a exemple, l’estacionament provisional que es va fer al cantó 
de l’Hospital Arnau de Vilanova, on amb una petita despesa es va poder fer aquesta funció 
temporal.  
El Sr. alcalde diu que la Sra. Camps ho mirarà i farà les gestions oportunes. 
 
Número 3. El Sr. Zapater llegeix una declaració en relació amb el que inicialment van 
presentar en forma de moció relativa al suport i reconeixement vers l’emissora COPE Lleida. 
Llegeix íntegrament l’exposició de motius de la moció inicial , ara transformada en 
declaració, on s’explica el procés d’adjudicació pel CAC de llicències de ràdio en freqüències 
modulada, cosa que ha fet que no s’inclogui la COPE  Lleida entre les que finalment han 
estat titulars d’una concessió. Vol que consti expressament que el grup del PP expressa el 
reconeixement vers l’emissora COPE Lleida i els seus treballadors i treballadores per la seva 
inestimable trajectòria professional al servei de Lleida, la ciutat i el territori.  
  
El Sr. alcalde explica que en aquest moment la situació administrativa de les concessions es 
troba en fase de recurs, que el CAC ho haurà de resoldre. Manifesta el màxim respecte pel 
CAC i les resolucions que pugui adoptar. Destaca el reconeixement a la tasca dels 
treballadors de la COPE i de la resta de mitjans de comunicació de Lleida, dels quals diu que 
tenim tots una excel·lent valoració.   
 
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde

 


